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—“NTwelebpié”'of"éflétterhead'memo

"on'reeeivédfrromuhighly'conridential
BRUNO,

o ';TOENéwafkflé”;:
Ssetting forth informa

L oFmat Lived m hi
Sources c°“9°’??ngg?he”activitieﬁ"erANQELQi

- - Two copies,orjajleﬁtérhgad
‘memo setting for h-‘-_ermation”reeeived'rrom highly -~
confidential_sourcesgeoneerning the activities of

ANGELO ‘BRUNO, T | -

To New York (2) .

'LEADS

- MIAMI, WEWARK AND NEW YORK OFFTCES

- ADMINISTRATIVE DATA |
: The following information was obtained from

PH 61&JC-TE, and, is of Such a sensitive nature that 1t is

_not'bging;ingluded in the body of this report:

/. | ).
gave RALPH SCHWARTZ $2000 in $10.00 bills, which were =
exchanged by SCHWARTZ for $100 bills at the Broad Street

Trust Company, Bth'andfchristian Streets, Philadelphia,
- Jn the same date ERUNO gave RALPH SCHWARTZ $3000 1n
$10.00 b111s, which_were:exchanged by SCHWARTZ at the
First Pennsylvania Banking and Trust Company, 7th and
_Porter'Streets;fPhiladelphiab_'v o

on 3/18/6k4, ﬁRUNO é&ve'RALPH;SCBWAHTZ-$2000 in
$20.00 b1lls and SCHWARTZ raised them to $1500 1n $100

bills, and $500 1n $50,00 bills at the Broad Street Trust

Company .

S
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PH 92-4lk

/19/64 'BRUNO gave RALPH SCHWARTZ $aooo in
_$20 00 bills, which were elevated to $100 billa at the
~ Broad Street Trust Cempany. ;j__

- On 6/16/64 BRUHO gave RALPH SCHWARTZ $10 000 -
in small b1l11ls to be raised to bills of higher denomina-
*tion. Bills were exchanged as follows:

1. $1000 in $1.00 and $5.00 denominations were
exchanged at Beneficlal. Savings. and Loan Assaciation,
Broad Street and Snyder Avenue, Philadelphia S

2. $2000 in $10,00 bills were exchanged for
$100 bills at the Pennsylvania Saving Fund Soclety.

"3, $2000 in $10.00 bills were exchanged for
$1OO bills at the Broad Street Trust Company, 8th and.
Christian Streeta.

'  $5000 1in $5b 00, $20.00, and $10.00
denominations were exchanged at the Broad Street Trust
Company for a Treasurer's check in ‘the name of ANGELO
BRUNO's attorney,_THOMAS MC BRIDE,

,BENuGOLOB

- On- 5/23/6& ANGELO BRUNO told PH 614—0~TE
that GOLOB regrets having -left the ‘Philadelphia area to
‘1ive in the Miaml, Fla., area. ‘BRUNO stated that when
GOLOB was employed by him as Manager of the Garden State
Vending Company, GOLOB was paid $200 per week; $50.00 for
expenses, a car,'and hO% af the business. L .
On -5/28/64, PH 614-0 -TE advised that ANGELO
BRUNO received a letter from BEN" GOLOB which was addressed
to BRUNO's office manager, RALPH SCHWARTZ ‘The letter
indicated that NORMAN FROMKIN told GOLOB that business
in the Dominican Republic was bad, and he refused/to put

- GOLOB on the payroll. The letter stated that JOEEEESON ¢~

-C -
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PH 92-44y

and are stealing between $300 and $400 per week. In = -
addition, FROMKIN has slot machines at Coney Island, as

well as other locations throughout the City of Santo

and MONK are collecting coins from the machines for FROMKIN

"Damingd;'_FRO%KIH,téldgGQLOthé71$_ﬁowmféQﬁireditéfﬁﬁy

$8001m9re”pér“abﬁth~tb'theﬁnﬁminican_Repﬁblietiﬁforder,

'tofrenéw"his”yearly]¢6ntract-te“cﬁérate Coney Island,

GOLOB”indicétéaﬂhé]wﬁs #eturn1ng'te)thegunitedetatés_in'
a week and desired to see BRUNO., R

Travel

_On 3/31/64, ANGELO BRUNO, accompanied by

'NICHOLAS PICCOLO, left Penn. Jersey Vending Company at

11:50 a.m. BRUNO used the automobile of RALPH SCHWARTZ,
according)t@'Paﬁ614¥c;TE$.qInﬁéﬁﬁant{a ain observed .
SCHWARTZ! automobile at 12:20 p.m. on 4/1/6l. The .

odoﬁeter]réfleé#ed;that-the_&utamobiIE"ﬁad.traﬁeled¢im

1223.3 miles while;BEUNO'had_it in his possession. ¢ .

| | central Bureau, Criminal
Division, IT ITan National Police, Rome, Italy, advised
on 12/16/63 that ANGELO BRUNO has-been declared undesirable
byixtaliangPolicejAuthorities'andﬁwauld not be permitted

‘o re-enter Italy, 4> yy)

PH 614-chE_advigea_oan/Q/En that he observed
two Agents of the FBI known to him speaking with ANGELO

BRUNO in the vicinity of 8th and Christian Streets, About
20 minutes later ANGELO BRUNO, in the presence of

informant, was asked by COLUMBIA MATIORIELLO, wife of
ALPONSO MAIORIELLO, if the Agents had been looking for a
"note," BRUNO said "No" in response to :COLUMBIA's
question, and went on to tell PH 614-C-TE and COLUMBIA

~that the President of the United States takes money,

the senators take money, the judges take money, but he
said nQ_EEH:Agents.take-money; and that the Agents

COVER PAGE.
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ngyﬂbolsfhgve bee

outside had refused 1it,
1s the only people" whe
“to say that you could ace
but. "they don't take mone

~ INFORMANTS

He sald that in America, the FBT
would not take money. He went on
_thehEBI or'anythingwelpe,

n used onlytwhere necessary,

_uuitiple“m;ﬁymbclawas“gaedﬁror“rﬁ,61450+mz;tofﬁrﬁvidé“
fﬁ?ther:préte¢tién'becausé{effhis'aensitive_nature“and
. frequency ot;intimgte-contqct_wibh_BRUNO. ' .

PH T-1
PH T-2

PH T-3

PE T-4
FH 15

PH T-6
PH T-7

PH 7-8

' PH 614-C-TE, |
Contacted by SA JOSEPH A,VERICA

" PH 614~C?TE, :

 Contacted by SA  JOSEPH .A,VERICA

PH 614-C-TE,

Contacted by SA JOSEPH A,VERICA

(6 e e_;,oa-_-t:}(u)

~CSNY 1 _
~ (Dun and Bradstreet,
~ Contacted by IC WILLIAM
J. BELL) .
NY 4263"]?0: . '
- Contacted by SA WILLIAM J.
- .CRUMLEY, JR. L .

PH 665-C-TE, o
Contacted by SA FREDERICK T,
HOULIHAN BN

PH 672-C-1TE, |
Contacted by SAS.J, ROBERT
-PEARGE'and_EDWARD.D. HEGARTY

Fl__ .
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PH T-9

PH T-10

PH T-11

PH T-12

PH T-13
PH T-14

PH T-15

PH T-16
PH T-17
PH T-18
PH T-19

PH T-20

PH T-21

' WILLIAM SCHETTER

(By request), : _ _
Contacted by SA JOHN F, PHELAN,JR,

PH 614-C-TE, -
Contacted by SA JOSEPH A, VERICA

- DAVID MALONE,

Former Assistant Commissioner,
Philadelphia Police Department,
Contacted by SA DAVID E, WALKER

Legal Attache,
Rome, Italy

PH 571-C#

PH 599-C-TE - |
Contacted by SA DAVID E, WALKER

PTI 695*'03 .
Contacted by SAS MAX D. BROWN

and JOHN F, PHELAN, JR.

MM 837-C#

MM 897-PC

PH 623-C#

' PH 591-C#

PH 677-PC,

Contacted by SA JOSEPH A, VERICA

HERBERT HORAN,

Chairman of the Board,

Broad Street Trust Company

(By request), '
Contacted by SA JOSEPH A, VERICA
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snxmnroﬁi*%vﬁna

\m425 West Market Street '
,____‘_‘g,:_a’ﬁ'dJ ’F:H.\-— ol L .
and -
#2 Devon Raag

= 'd-" D e e e L S e TR

PH T=1 advised on March 5, 1964, that ANGELO BRUNO
had -an appointment during the afternoon with SAY :VENA, whieh
fappointment BRUNG kept while ha waa 1n the co;_an?“br JAHES

PH T—l advisad on March 28, 1964, that he learned

from GEORGE KATZ, former manager of prizefighter CHARLES SONNY
.- LISTON, that two and one~half per cent of LISTON's share of his -
~ fight proceeds goes to Camden a#torney SAM AVENA,  Subsequent -
- to the LISTON=-PATTERSON bout, a new contraet ‘was’ negotiated '

" and’ SAM AVENA from that date on received five per cent of LISTON'
“~earninsg rathor than the two and one-half per cent praviously

recelved.” .

PH =2 advised on npril 3, 1964, that SALVATORE
_“AVENR had made efforts ‘during the day to contact ANGELO BRUNO. .
_AVENA was unsucceasful as far as, the informant recalled Pl

' : PH T=2. advised on April 8, 196h that SAINATORE AVEnn
- met in the rear room of ALFONSO. MAIQRIELLO'B ‘barber 'shop" at'’:
Eighth and Ghristian Streets ‘with ANGELO BRHNO, IGNAZIO DENARO,
" and ALFREDO IEZZI, Subqequently, 'DENARO and IEZZI" departed,
leaving ‘BRUNO and -AVENA to talk privately, ' Informant stated
*:Avggk arrived at approximately h:ls and departed at approximately ST
‘63 p.ﬁhr'“' '

o PH T-4 advised on April 29, 1964 that ANGEIO BRUHO :
and (FNU) MARGOLIS met with SALVATORE AVENA in AVENA's Camden,
N, J., office, .MARGOLIS was described by PH T-4 as a person
. assoclated with SONNY LISTON; hence, it would appear this person
'wasé intfact, SAM MARGBLES, who 18 a part-owner of SONNY LISTON'B
- contract. '

15~
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. PH T-a advised on April 29, 1964, that ANGEILO BRUNO
had made an appointment with SAM AVENA to meet with AVENA
in AVENA's Camden, N. J,, office,

PH T-2 advised on May 21, 1964, that SAM AVENA
attempted to. contact ANGELQO BRUNO and was unsuccessful in .
" his efforts,

PH T-3 adviaed on July 27, 1964 that SALVATORE AVENA,
accompanied by SAMUEL MARGOLIS, visited the Friendly Bar at
Eighth and Washington Avepue, Philadelphia, Pa,, for the purpose

- of meeting with ANGEIO BRUNO, PH T-3 stated that this meeting
did not take place because BRUNO had departed from the bar
prior to their arrival,

.WILL£;;%$VEROHA '

2830 South Eighth Street
Philadelphia, P, I~

- PH Tq2 advised on April 29, 1964 that FRANK NARDUCCI
wanted to borro 2,000 from ANGELO BRUNO for the purpose of
" buylng out WILLIE *Fa Interest in the liquor. license for
the American Legion (Gold Star Post, which AVERONA operates

at Eighth and Federal Streets or at Eighth and Wharton Streets,

Philadelphia, Pa, BRUNO on thils occasion rerused to loan
- NARDUCCI the required money*

A/
BARNEYN
-'Philadelphia, Pa.

PH T-3 advised on June 9, 1964, ANGEIO BRUNO attended
the wedding reception of JERRY BROCKS, who 1s the son of BARNEY
BROOKS, The reception was held at the 2-4 Club, Philadelphia, .
Pa, PH T-3 gstated that MAX WEISBERG was also present at the

. reception, aswere SAMUEL HOFFMAN, JEFF NEWMAN, and AL SILVERBERG,
-As BRUNO was leaving the reception, PH T-3 observed FRANK
MATTEO arriving. BRUNO departed at approximately 3:30 p.m.
from the reception beoause he was expecting CHARLES COSTELLO
to visit him at his re!aidenc-.s‘.h.r

~16-

L
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:félf”b”"'

Vi
' VICTORABRUNO
Philadelghia, Pa=

M’h i RS el P *-1—-4 =T ;:;;_.
‘\as—-a--—'

VIGTOR BRUNB 13 a brother of . ANGELO BRUNO.

PH T-3 advised on June 22,: 196& that VIGTOR BRUNO '
was . 1nstruoted ‘by his brother. ANGELO to obtain a Photostat -
-.¢opy of the court transeription for the third day of ANGELO
BRUNO's trial in Federal Court, Pagea 172 through 359, ﬁhiah
transcription BRUNO had bqrrowed from his attorney THOMAS
Mﬂ BRIDE.--_ _ _

@A

RUSSEEET%&EALINO o)

30h Dorrance Street (

E“"“”PE?“#***.u

- PH T—l adviaed on Magreh 2, 1964, that RBSSELL BUFALINO
‘was in the ‘Philadelphia areéa for the purpose of attending an:

- Immigration and Naturalization servioe hearing concerning his
deportation. ‘BUFALINO sent a ‘message to -ANGELO BRUNO throush
ABE HOFFBERG that BRUNO should eall’ BUFALINO ‘at HOFFBERG's
 apartment at ‘4:00 p.m,  Subsequently, 'during the same day,
HOFFBERG' again conveyed a ‘mesgage to ANGELO "BRUNO ‘on behalf of
BUFALINO, which message was that BUFALINO was registered in -
room 1012 of ‘the Sylvania Hetel, Philadelphia, ‘Pa;," under the
‘name ‘'of ABE HOFFBERG, - Subaequently, "BRUNO eontacted HOFFBERG
“and told ‘him he did ‘not wish to speak with BUFALINO at the
‘Sylvania Hotel, but that he would see him at HOFFBERG'S apartment

_ 1r it eould “he arransed.;

_On March 25, 1964, an article appeared in the Seranton -

“Tribane, which article reported on “the INS hearing concerning

- BUFALINOts deportation. ' BUFALINO was- asked’ by United States

Attorney VINCENT CHIANO eencerning his association with' ANGELO
“BRUNO, BUFALINO stated he had attended a 1952 wedding of -
ANGELO BRUNO's daughter and that he is a friend of ANGELO BRHNO.
- (BRUNO's daughter was not married 1n 1952; she was, however, I
‘married in 1962.) > _

~;17¢
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~ANGELO BRUNO had received a parking

P 92-U4Y

PH Ta? advised on April 13 1964, that he learned -
“ticket dated April 10, 1964,

“at Ts47 pom.; ‘which ticket indieated that BRUNO!s automobile ~
-~ ‘was parked at 1933 Panama Street, PH T-2 stated he believes
BRUNO received this ticket. while visiting ‘the apartment of
'iAEE HDFTHER& fsr the purpose or meeting with RUSSELL BUFALINO.

PH T—2 advised on May 5 1964 that ABE HDFFEERG
contacted ANGELO BRUNO and told him RUSSELL BUFALINO was

“vlsiting his apartment, Town’ House Apantments, 1832 Spruce
__..Street, Philadelphia, pa, R

T—3 advised on Juns 5, 1954 -that ANGEILO BRUNO

_had met with RUBSELL BUFALENO durins the previous evenins.-

PH T—T advised on Jul 10, 1964 that RUSSELL

- BUFALINO had told him thgt ‘he had attended a big celebration

involving ANGELO BRUNO on July 9, 1964,  The celebration ‘was

~ “'held@»in Philadelphia as a result of BRUNO's having ‘been
-iacquitted by a’ Federal Granﬂ Jury at Philadelphia. G

v/ '
‘Jéﬁﬁﬁcnfrsxmo

2934 ‘South. Junipsr Street
Philﬁdelfhiﬂ ,P o

- 'PH. T—l advlsed on Mareh 18, 11964, ANGELO BRUNO
contaeted "JOHN' CAPPELIQ and’ 1nstrueted CAPPEL&G to reach out

- for ANTHONY GASELLA and tq tell CASELLA that BRUNO wished to

_ see him. B

PH T-2 advised -on April. 7, 1964, that JOHN GAPPELID

was in the vicinity of Eishth and Catharine Streets lseking

 for ANGEIO BRUNO, ' CAPPELIO stated he had received a message
| that BRUNO wanted to ‘speak with him, 'PH T-2 ‘stated CAPPELLO

‘subsequently contacted BRUNO telephsnisally, and 1nstructed

ssBRUNO to call him baok at telephone number FU 9 97

- PH T-Q advised on May 14, 1964, that FRANK smnneus
discussed with BRUNO the possibility of starting up a new a

HW 45737
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~ crap game, BRUNO instrusted SINDONE to use JOHN CAPPELIO in.
~the operation or the sama becanse CAPPELLO is "broke. Nk

: PH Twa adviaod on May 20, 196# that GAPPELIQ did
Join FRANK SINDONE in the: operation ‘of a new crap game, which

_1nformation PH T-2 learned rrom SONNY RIOGOBENE v

"Express Company, ‘owned and operated by TONY COPPOLA, who also has

PH T-8 advised on May 28, 1064, that JOHN CAPPELLO |

is employad as a union’ steward at the Philadelphia-New Jersey

. ERNIE FERRICONE, FRANK NARDUCGI, and FELIX JOHN DE TULLIO on the
~company's payroll, - _

'7749 South Eighth Street
“PHiladelphia, Pa, -

§IﬁkéinRAchoLo | . -

mr.:._am\

CARRACCIOLO 15 a barher operating a barber. shop at
7#9 South Eighth Street, He sold ‘this shop. to FELIX JOHN

- DE TULLIO,' ‘and- aceording to PH T-2, CARRACCIOLO. spoke ‘with-
" ANGELO ‘BRUNO on May. 11;: 196& ‘and requested BRUNO to assist him
~dn’his efforts to get baeck hie barber 'shop from DE TULEIO. =
" CARRACCIOIO stated that he ‘would - repay the money for the
tbarber shop to IGNATIUS DENARO

GASELLA 1s a brother of BRUNO's former cloge aasociate
PETER CAS ELLA, ‘who is now ‘serving'a 40-year term at- Atlanta

-_Penitentiary ror a nareotios violation eonviction.‘;~

\PH T-1 adviscd on March 18, 1964 that ANGELO BRUNO )
told JOHN CAPPELLIO to reach.out for ANTHONY CASELLA and to '

_ tell GASELLAIthat BRUNO wiahad to speak with him.

- ‘” advised that on April 13, 1964 ANGELO BRUNO
met with. TOH¥4£ASELLA at Dante and: Imigits Reataurant, Tenth

»

fand Catharine Streeta, Philadelphia, Pa.i Inrormant 1earned

-19-
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PH 92-44Y4

that CASELLA agoke with BRUNO on this occasion coneerning ,

"woman -trouble” ‘he was ‘having, ‘which’ trouble necessitated his
‘appearance before: Magistrate ELIAS MEYERS, BRUNO was: going
to arrange for some political: 1nsurance to bring about a
'ravorable decision for GASELLA.

A LIANNI ﬁﬁﬂ;ﬁﬁﬂg
jSixth and F@deral Streets D
- la, a FRET

L

PH T-2 adviaed on May 9, 1964, that ANGELO BRUNO
and FRANK ‘NICOLETTI went to the Cafe Internazionale for the
: urpoae of meeting with-OOLIANNI and IGNATIUB DENARO.. v

_ ' : Pﬂ T-3 adviaed on June 18 1964 ANGELO BRUNO :
‘learned that ARMAND COLIANNI had publicly been using ANGEIO
_BRUNO*s name for salf-serving reasons, which practice BRUNO
was extremely diaturbed ovar. _

ALBERTACOPELAND a2l
1846 Widener Place
 Eniladelphfa, Ps.

_ A PH T-1 advised on Mareh 2, 1964, that ALBERT GOPELAND
A.visited ANGELD BRUNO ‘at the Penn Jersey Vending Company at
_-approximately l 30 p.m. and departed with BBUNG at 5 00 p.m.

PH T-l adviaad on. Mareh 9, 1964 that ALBERT COPELAND
__visited ANGELO BRUNO at Penn Jersey vending Company. o

PH T—l advised on March 13, 1964 that ALBERT
COPELAND was.present at Penn Jersey Vending company for the
‘purpose. of seeing ANGELO BRUNO, ' COPELAND arrived at approximately
' 1:00 p.m, and departed with BRUNO at 3:30 p.m.’ - BRUNO and

iCOPELAND at this time were using COPELAND'& automobile. B -

PH T-1 advised on March 23, 1 96u that ,A_______f I' COPELAND
_visited Penn Jersey Vending Company. o T TR e

\

-20-
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j during the evening or April 1, 196h

PH T-1 advised on March 24, 1964, that AEEERT COPELAND

__again viaited Penn Jersey Vending Gompany.

PH T—l adviaed on Maroh 27, 1964 that ALBERT COPELAND-

was present at Penn Jersey ending Company from 1:15 p.m. to

h'30 p.m.

-On April 14, 1964 ALBERT COPELAND advised SA JOHN C,
MURRAY he 1is employed as a temporary manager of the Philadelphia

" Parking Authority Garage at 18th and ‘Walhut: Streets; Philadelphia,
Pa, " COPELAND stated this appointment is temporary and that

eventually he will’ be the Deputy Director or the Philadelphia

'_iParking nuthority.

 CHARLES IXCOSTELLO = .
714 Puritan Street - P ?// |

-{@nrenceuTownahip

Ty -»—..,'.,_.-_.:.m"u———.\__

L \NR
| GOSTELLO 13 rgportedly a cousin or ANGEIO BBUHO

PH T-2 advised on. April 1, 196# that ANGE _' ), UN’O
had indicated that he would vigit the home or CHA;Q:”_QHSTELLO

PH T-2 advised on May 14 1964 that CHARLES
COSTELIO, accompanied by a man named SAM, ‘vigited ANGELO BRUNO

fat Penn Jersey Vending Gompany, Philadelphia, Pa.'

T-3 adviaed on June 9, 196& ANGELO BRUNO was
expecting CHARIES COSTELIO to visit him at his Philadelphia

;residence during the evening or June 9,_19

m}'\(vmmxmo

‘839 Woodland. Drive
_Blackwood-;g -

- PH T-l adviaed on March 2, 1964, that FRANK D'ATTIIJIO
diseussed with ANGELO BRUNO a building contract for a motel— B

. =21~
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7"mnbe1. ”

restaurant, PH 71,040 nok mow the Josebion of She propossd

PH T-1 advised on March 18, 1964 that FRANK D'ATTILLIO

agein discussed with ANGELO'BRUNO the finaneing of a motel~ =~

“bar-restaurant, BRUNO adviged D'ATTILLIO the operating expenses
‘would be too high and advised him not to take over the: notea
of the preaent ‘owners., - PH. T-l rurther advised conoerning

DYATTILLIO that D'ATTILLIO is an active loan.shark in the
;Philadelphia area and pushes money ror FELIX JOHN DE TULLIO

PH T=1 adviaed on Mareh 19, 1964 that AUGUSTINE

-'_HIZZIO and FRANK DYATTILLIO met with FELIX JOHN DE TULLIO at

‘the Friendly Bar, Eighth and Washington hvenue, Philadelphia,

':at appnoximately 11:35 p.m., March 19, 19

'~ PH T-2 advised on. April 14 1964 that FRANK
'AETILIIO ‘had received the approval of ANGELO BRUNO to

" loan money to MIKE MARRONE and that MARRONE was repaying the
gloan at Penn Jersey thding company. g :

PH T-2 advised on April 15, 1964, that MIKE MARRONE

set ﬁp : appointment for the purpose of repaying FRANK

D'ATTILLIO'B loan at Penn Jersey Vending Company, - PH: T-

stated" D'ATTILLIO, together with FELIX JOHN DE TULLIO,

represent one of the" three mmst powerful 1oan shark groups
in South Philadelphia. '

PH T=-2 advised on April 16, 1964 that GINO D'A’.['J.‘ILJZIO

' -contacted Penn Jersey Vending company for the purpose of

determining whether or not MIKE MARRONE had made any payments '

through ANGEL@ BRUNO ror FBANK D'ATTILLEO

PH T-2 advised on April 17, 1964 that he observed

* FRANK D!ATTILLIO in the company of RAY MARTORANO, FELIX JOHN

DE TULLIO, and EDDIE TIEST, who were in the ¢ompany of the

‘wives at the Friendly Bar, Eighth and Washington Avenue,-
1Philade1ph1a, Pa. _

PH T-2 advisad on April 30, 1964, that FRANK D'ATTILLEO_

made arrangements to meet with ANGELO BRUNO at the Friendly
Bar during the evening qf April 30, 1964

é22~
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PH T=-2 advised on May 1, 1964, that RAY MARTORANO
was looking ‘for ANGELO BRUNO for the purpose of advising him
FRANK D'ATTILLIO had ‘opened a new luncheonette ‘at 301 South -
52nd Street, which business is . ¢alled Betsy's Sandwich Shop.
"DIATTILLIO wanted to install a ‘eigarette machine at this
location and wanted MARTORANO to extend a '$500. 1oan to him
.for the purpose of installing a machine at this loecation, In
“addition, D'ATTILLIO wanted three cents commission on each -

 paek-of eigarettes sold and a $200 gift. DYATTILLIO's demands

.. angered MARTORANO," -Subsequently, BRUNO 1aarned of" D'ATTILLIO'B

- demands, ‘which angered ERUNO because BRUNO has done 80 many '
favora for D'AmTILLIO 1n the paet.\: e .

PH T=3" adviaed on July 30, 196& that FRANK
DYATTILLIO is- working on g “bingm deal with AUGUSTINE MAZZIO.
.D'ATTILLIO and. MAZZIQ ‘plan to operate bingo games in
"colored ohurches -on.a percentage basis, starting in.
September 1964, . D'ATTILLIO indicated 1t will be necessary
for him to see BBUNO concernins ‘this; and he was hoping =~
BRUNO would not suggest ‘that he emmloy FRANK - MDNTE, FRANK
' NhRDUGGI, or FRANK SINDONE aa workers beoause thay were too

' "h°t._-' b’/ e
B - TN '
TGNAZIO7DENARO 9 s G arTZ,

h*m3l62_80uthmvben_street . —
Philadelphia, Pa. ;.J,- S v

W

: PH T-l advised on March. 3, 196h that ANGELO BRUNO
and FRANK NICOLETTI met With DENARO at DENRRO'B Oafe Inter- -
_'nazionale. 2 ) : . .

PH T-1 advised on March 7, 196&‘ that he observed .
_5r:_0 and BRUNO meeting at DENARO'S Care Internazionale. .

_ PH T-1 adviaed on Mareh 1h 1964, that TGNAZIO
.DENARO met with ANGEIO BRUNG in the rear room of ALFONSO -
HAIORIELLO'S barber ahop rrom u=1o p.m. until 5:20 p.m.;

_ P el advised on March: 16, 1964, ‘that ANGELO BRUNO
‘had an appointment to meet with RAYMOND MARTORANO and IGNITIUS
: BENARO at the Gare Internazionale._' X
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- PH T-1 advised on March 25, 196& that ANGELO BRUNO

learned from FRANK LOSCAILZO that FBI Agents had’ ‘spoken with
IGNATIUS DENRRO at the care Internazionale earlier in the day.

' PH T-2 advised on April 8 196h that IGNITIUS
DENARO had been invited by 10U LALLI to attend the’ wedding of

-IALLI's stepson .on May 2, 1964, DENARO's invitation was"
. left at ANGEIO BRUNG'& Penn Jeraey VEnding Company to be :

~received his invitation for the: wudding ‘of LOU LALLI's" stepaon_

delivered to him. _
. PH T-2 adviaed on Apr:!.l 11, 1964, IGNA'I‘IUS DENARO

at Penn Jersey Vending Company. Later during the same day, -
DENARO met with SALVATORE AVENA, 'ANGELO- BRUNO,- and ALFREDO

" IEZZI 4in ‘the rear room: of MAIORIELIO's barber ‘shop,. 'DENARO
_was present during thia diacuasion from h 15 until 4 ho p.m.”

PH T=2 advised on April 25, 196h that IGNATIUS
DENARO received a message: from ANGELO BRUNO- ‘that BRUNO had

‘returned to- Philadelphia from Miami, ‘Fla,, ‘and that he. eould

‘be reached at his residence, 'BRUNO left this. measage for

DENARO at ALFONSO MATORTELIO's barber shop. -
PH T-2 advised on April 28, 1964, that IGNAZIO DEN,ARO

met with ANGEILO BRUNO on the northeast corner of Eighth and -

Chrisgtian Streets and ‘discussed with BRUNO the Ralnbow Gardena_

- Restaurant, which was -oyned by one of the VIGILANTE ‘brothers,

- DENARO told BRUNO the VIGILANTE brothers had obtained a ‘better.

~ contract than BRUNO's for cigarette machines plus 60 per cent

of the Juke box machines in a ‘50-50 split, BRUNO indicated to

_ DENARO the next téme ‘ene’ or the VIGII&NTES eames ror ravora,

'..11: will cost him

1,000.

PH T-2 advised on April 29, 1964, that RAYMOND
MARTORANO. told BRUNO ‘that DENARO wishes to keep his Cafe

-'[Internazionale open on: Sundays for. the purpose of operating
~a poolroom located in the rear of the cafe, BRUNO told
 MARTORANO to'tell DENARO that he should contact his attorney

- and discuss with him ‘the possibility of" remaining open on-
~Sunday in view of a recent Pennsylvania law. sponaored by State
- Senator CHARLES HEINER ‘which was recently pasaed affecting

DENARO's type of operat 1ons and which 1aw may enable BEHRRO to. .

?remain open on Sunday. :

.-ah-

e
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~ PH T-2 advised on. April 30, 196h that IGNAZIO DENARO
sent word to ANGEIO BRUNO he had engaged" the services of
Attorney 'BEN LEMISCH, ‘who was’ making ‘arrangements ror DENARO

;to 1ega11y keep his poolroom open on Sundays.1-"

PH T-2 advised on May 9, 1964 that CONNIE . MAIDRIELLO,

girl rfiend of IGNAZIO DENARO arranged an appointment for

“BRUNO ‘to meet with DENARO, Snbsequently, FRANK' NICOLETTI
“and 'ANGELO BRUNO departed the viecinity of Eighth and’ christian
“ Streets and went to the’ cafe Internazionale to- mnet with IGNhZIO

DENARO and ARTIE COLEANNI Shontly thereafter, NICOLETTI and-

~'BRUNO returned to’ MAIOBIELLQ's ‘barber shop and ‘were followed
by DENARO, who arrived ‘approximsately ten minutes later. BRUNO
“and’ DENARO then met in° the rear room or the barber shop rrom
;4:15 until 6:00 p.m. '

PH T-2 advised on May 21, 1964, that ANGELO. BRUNO's

- son, MICHAEL BRUNQ& who operates an exterminating business,

- Berv1cea DENARD'B

are Internazicnale.;

" PH T-2 advised on May 27, 1964, that ANGELO BRUNO

- met with IGNAZIO DENARO at the Cafe Internazionale for the'
"purpose or discussing their federal extortion case.“- o

 PH T-3 advised on June 5, 1964, that ANGEIO BRUNO

‘from 2330 p.m,: until 5:00 p.m. met with IGNRTIUS DENARO's o

'attorney RAY MACHEN. oo

PH T-3 adviaed on June 12, 1964 ANGELO BRUNO,
subsequent to the session in United States Courthouse, . '
Philadelphia, met with IGNATT DENARO at. the Cafe’ Internazionale.l .

| PH T-3 advised on June 13, 1964, ANGEIO BRUNO met with IGNAZIO
" DENARO- for approximately one: hour in- the rear rocm er o
-‘ALﬁONS@ HAIORIEILD'S barber ahop. :

T-3 advised on June 27, 1964 ANGELO BRUNO met

~with IGNATIBS DENARO 1n the rgar peem of ALFONS@ MAIORIELID'S

_ barber shoP, K

<

.25 ;
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 PH. 92-hhl ..
mmaomﬁgmmo Jaf/W 7t L XSO

917 Deland. Avenue S
Gamﬂen, N. J. e

' PH T-l advised ‘on March 3, 1964, he observed FELIX
- JOHN DE TUIIIO at Penn Jersey Vending: Company walting for
- ANGELO BRUNO, - DE TULLIO did not contact BRUNO at this- tima,
‘but’at approximate "11:00 p.m.; March 3, 1964, DE TULLIO -
met with ANGELO BRUNO and FRANK NICOLETTI at the: Friendly

t"Bar, Eighth and Washinston Avenue, Philadelphia, Pa.

a - PH T=1 adviaed on March 5, 1964, that DE TULLIO
__during the early afternoon hours attempted to contact BRUNO,
but’ was unauccessrul.- At approximately 12:00 midnight, the
night of March 5, 1964, BRUNO was observed by PE T=1 at :
EEITE?LIOEB Friendly Bar, E;ghth and Washington Avenue, Phila-
elphla, Pa,

PH T-1 adviaed on March 14, 1964, that DE TULLIO
attempted to eontact BRUNO during the early arternoon hours,
~ but was not succesarul.“

' ' PH T-1 advised on March 16, 196h that GEORGE KATZ
is of the opinion ANGELO BRUNO, MAX WEISBERG, SAM MARGOLIS,

. FELIX DE TULLIO, and FRANK: PALERMO have been frequently meeting
‘at DE TULLIO's Friendly Bar for the purpose. of diseussing -
business in regard to their involvement in the contract of .
CHARLES' SONNY LISTON, KATZ is of the opinion PAEERMO and MARGOLIS

- are currently fighting and that PAILERMO borrowed a sum of - money

- from FELIX JOHN DE TULLIO w;th the 1ntention or repaying it

after the LISTON fight.

) PH T-1 advised on March 18, 196& that FRANK DYATTILLIO
is a loan shark aetively pushing money for FELIX JOHN DE TULLIO
and frequently contacts ANGELO BRUNO for advice concerning '
1oans to be granted and loans to be eollected. - _

PH T-1. advised on March 21, 1964 FELIX JOHN DE TULLIO
visited ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending Company. DE TULLIO
told BRUNO he'would gee him at 6:00 p.m. on the following = -
Sunday. HE TULLIO glso told BRUNO he needed a W-2 rorm rrom

t ~26-
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__MlCHAEL BRUNO ANGELO's son, to show DE TULLIO's amploymsnt
with Globe Exﬁerminating Company, operated by MICHAEL BRUNO.

PH T-1 advised on March 24 196& that FRANK NIGOLETTI,;

‘accompanied by ANGELO. BRUNO, were present at FELIX JOHN
DE TULLIO's Friendly Bar, Eighth ‘and Washington Avenue;" ‘at
'12:20 a,m, - BRUNO and DENARO talked on this occaslon ror
approximately one-halr hour. . : o '

PR T=1 advised on March 28, 1964, he learned rrom
GEORGE KATZ that FRANK: PALERMO 1s cantrolled by FELIX JOHN
DE TULLIO and ‘that DE TULLIO ‘gives PALERMO protection from
PALERMO!s many- ‘benefactors who have given him loans, which "
loans PALERMO has never repaid, ' PH T-1 advised KATZ 1s of the
~opinion DE TULLIO is giving protection to PALERMO merely for
 §§§§8§?9080 or protecting hia own investment in CHAREES SONNY

PH Tel advised on Manah 27, 1964, DE TULLIO sent a

-message to ANGELO BRUNO telling him he wanted to see him at

‘his ‘barber shop; that 15, at the formor barber shop or SAM

(CARRACCIOLO,

PH P2 advised on April. 3, 196h that MAX WEISEERG

and -ANGELO BRUNO were obgerved by him walking to T49 South .
_Eighth Street, which 18 FELIK JOHN DE TULLIG'S barber Bhop.

PH T—2 advisad on April 14 1964 that BRUNO met with o

NICHOLAS PICCOLO at ALFONSO MAIORIELIO's barber shop for the .
 purpose of resolving a IOan made by DE TULLIO to PICOOLO's 2
:’nephew NICHOE&S SC SCARFO ‘owes. $500 to DE TULLIO._ :

EH T-2 adviaed on. April 1f 196# that there were

- three prineipal loan shark "groups" 1n the South. Philadelphia

‘area, one of which eentered. areund FELIX JGHN DE TULLIO and hia
asseciate FBANK D'ATTILLIQ. . _ .

: PH T-2 advised April 17, 1964, that FRANK D'ATTILLIO

. RAY. MARTORANO, 'FELIX JOHN DE TULLIO, and ‘EDDIE TIESI were '~ = -
fpresent together with- their wivea at the Friendly Bar, Eighth
-and Washington Avenne.-“v _ .

. ??Tf
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PH m-a adviaed on April 23, 1964, that FELIX. JOHN
DE TULLIO told him he, DE ‘TULLIO, and ANGEL@ "BRUNO ‘have been
given the "okay" to visit Iiberty Bell Harnéss Track in -
Philadelphia and will not be barred’ from the traok because _
-or their reputationa as gamblora.:ﬂ-

' PH. T—2 adviaad on April 25, 1964, that DE TULLIO
obtained this "okay" to visit -Liberty Bell Race Track from
JIM CLARK's (deceased) son-in-law STEVE O'NEIL; . During the
“day DE TULLIQ visited ANGELO BRUNO and spoke’ briefly ror

ten minutes at: Penn Jersey vanding Company. S

PH T-2 advised on April 30, 1 1964, that DE TULLIO
-contaeted ANGELO ‘BRUNO ‘and advised him DAN STROMEERG, aka
o Nigger Dan, weuld meot BRHNB at midnight at the Friendly

. PH T=2 advised on May 1, 1964, that DE TULLIO oon‘bacted
:BBUNO during the ‘afterncon and ‘BRUNO told him he would see i
:jhim later during the evening at the Friendly Bar._ : _

PR T=2 advised ‘on Hay 2,. 196# that DE TUIIEO |
eontacted ANGELO BRUNO and- arranged to meet with him. Shortly '
thereaftsr, BRUNO went to DE TULLIO!'s barber shop on South
Eighth Street} where he met with DE TULLIO‘ U

During the atternoen of May 2, 1964 ANGELO BRUNO,
-DE TUIIIO, ‘AL SILVERBERG, JEFF. NEWMAN, and RALPH SCHWARTZ: were
observed ‘going to’ the" aecond ‘floor of PALUMBOYs restaurant,
‘Darien: and Catharine Streets, Bhiladelphia, Pa., to attend the
- wedding reception for IOU TALII's stepson. ‘At the" reception, ' R
- DE -TULLIO sat- with 'BRUNO, ' JEFF NEWMAN, AL 'SILVERBERG, “and ’
RALPH ‘SCHWARTZ ; Subsequently ‘during the - reception,  BRUNO
- and DE TULLIO were ‘Joined by AIFREDO IEZZI and IOU LﬁLLI,
: father of the bridegroam. R -

PH T-2 advised on May 11, 196# that BRUNO had a
discusaion with SAM CARRAGGIOLE ‘goncerning FELIX JOHN DE TULLIO*

*  having taken over CARRACCYIOIO!'s barber shop at ‘T49 South Eighth"
- Street,  CARRACCIOLO indicated he would like to get the barber _
- hop baek ‘and would repay the money ror the shop te IGNAZIO |

.1 ;28?
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PH T—2 advised on May 13, 1964, BRUNO had a discusaion__

with DE TUBLIO concerning the return by DE TULLIO of SAM
CARRACCIOLO's barber shop to- ‘CARRACCIOLO, - ERUNO subsequently

':oontacted ‘CARRACCIOLO's wife, who owns a dréss shop ‘at Seyventh
and Perter Streets, ‘Philadelphia, Pa., to inform her DE TULLIO

intended to return her husband's barber shop to her husband

“"dollar for dollar,"™ Later during the day, SAM O&RRACCIOLO,-
'DE TULLIO, and BRUNO had a conversation, during which SAM -

3agreed to buy baok the barb

inshop rrom DE TULLIO.

o PH T-3 advised on May 13, 1 9&; that TONY corrom,
owner of the ‘Philadelphia-New Jersey Express company, ‘had a

Hconwersation ‘with ERNIE PERRICONE, ANGELO BRUNO, and FELIX
_DE TULLIO coneerning 1abor problema GOPPOLa was having..

PH T-S adviaed on May 28, 1964 thab FELII JOHN

DE TULLIO was on the payroll of the Philadelphia-NeW_Jeraey
‘;Express owned by TONY GO?POLﬁ. I i

//

'PH T-9 advised on June 7, 1964, that a floral wreabh
was sent to the wake of" ANTBNIA "FIRSCHKE, mother-in=law of -
FRLIX JOHN DE TULLIO bear “the . netation VANGELO ‘and’ PHILIP.-
(ANGEL@ “BRUNO' and PHILIP TE TA) The' viewing for DE TULLIO's
mother-in—law was held at Schetber's Funeral Home, Gherry

- DE. THLLIO was’®
““waa in Philadelphia.

PH T-3 advised on July 30, 1964, that FELIX JOHN
inquiriea to determine 1: ANGELB BRUNO

'.ASREX%‘OLIO

716 Manton Street
Philadelphia, Pat_ _

- '-a--ww —-.-t-h,...,-

. PH T-1 advised on March 20, 1964, that ADAM D'OLIO
had a private meeting with ANGELO BRUNO, 'which meeting took
place in‘an automobile owned by BRUNO's associate AL GOPEL&ND

D'OLIO also met with ANGBLD BRUNO, acoording to PH. T-l, on

- March 23, 196&

-
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PH T=2 advised on May 12, 1964, a disagreement arose
during the day concerning what the winning number would be in
the South Philadelphia numbers lottery, The winning number was
‘decided by ANGEIO BRUNO, ADAM DfOLIO, and DOMINICK COLOZZI,

Ib was de¢1ded ‘the numbor 31 would %he the correot number.;'

PH T-2 advisad on MaY 21, 1964 that ANGELO BRUNO
met with SONNY RIGCQEENE and ADAM D'OLIQ._; _ '

- PH T-2 advisqd on May 21, 1964, that BEN GOLOB
visited ANGELO BRUNO, GOLOB indicated to the informant that
he had recently returned from: the~ngm1n1can¢*_puplig.ﬁor the
purpose of " seeing. ANGELO BRUNO becauae BRUNO never responded
‘to any of the letters GOLOB had sent to him, GOLOB wanted -
BRUNO to- 1ntercede for ‘him for the ‘purpose of removing NORMAN

OMKIN as operator of Coney Island, Dominican Republie“@thLOB
"wanted to replace FROMKIN in this capacity, GOLOB 1fidlcated-

. to the informant there are three owners of Coney Island, namely

NORMAN FRGMKIN, BERNRRD ALBEN and ANGELO BRUNO s

PH T-Q adviaed on May 23, 1964, BRUNO, FRANK
HIGOEETTI, ‘and:‘BEN GOIOB held'a’ ‘meeting at Penn Jersey Vending
Gompany.- ‘GOLOB- wanted ‘BRUNO to see BERNARD ALLEN who was =
‘as’of May 23, 1964, at Philadelphiats Lighthouse Fleld with a
earnival, - GOLOB wanted BRUNO to relieve NORMAN FROMKIN as -
‘manager of Coney Island and put himself in as FROMKIN'S replacement.-
BRBNO told. GOLGB ‘he was umable to. So to. either the Dominican e
BRUNO etated at this time that he would go to the Dominican
Republic to "strailghten matters out' subsequent to his trial
"in United States Diatrict Court, Eastern District of Pennsylvania.
GOLOB left Philadelphia, ‘according to PH T-2, on a- 3800 pom.
airplane for the Kennedy International’ kirport, New York city,
rrom where he would then fly to Puerte Rice.

PH T-2 advised on May 28; 19611 t-,ha.t BEN GOLOB sent /
a letter to ANGELQ BRUHO that week., . ) '

7301'

-
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nIcniﬁiﬂﬁnnsso
€:1801 ‘South Ninth Street
mrhilacﬁ;lpﬁ_%gqi.;,%&h e

3401 Warden Drive _
?hiladel hia. Pa,ém”wwr'

GRASSO 13 a nephew or ANGELD BRUNO.

’ PH T-l advised on Haroh 25, 196& “that ANGELO BRUNO
met with MICHAEL GRASSO and ANGEIQ RUSSO: at ‘MICHAEL GRASSO's
-office for the purpose of: preparing income tax forms for the
Ranchland Corporation, whieh ecorporation sold 1and located

~at’ Third and ‘Oregon Avenue, Philadelphia, Pa.- _

: PH T-a adviaed on April 9, 1964, that ANGELO BRUNO
~ visited the office of MICHAEL GRASSO, Philadelphia,’ ‘Pa., During

" the day MAX WEISBERG attempted to contact BRUNO, and rinally '
' 301ned him.at MIGHAEL GRABSO'B ortice._ L

PH T-a adviaed on April 13, 1964, that HICHAEL GRASSO
.agnt a maasage to ANBELQ BRUNO that 1t was urgent he see him
a once.- R _

PH T-2 advised on April 15, 1964,  that ANBELO BRUNO
_ departed the vieinity of Eighth and Chri fTan Streetﬂ for'the
- purpose of going to the ‘office of ‘MICHAEIL 'rRASSO. ‘It appeared
" BRUNO. went to GRASSO's orrice on this date to seek. 1nrormat10n'
eoncerning LOUIS‘ CAMPBELL, 639 Randolph Street, Camden, N, J.
"It appeared to PH T-2- GAHEBELL had' approached ANGELO BRUNO, _
_ALFREDO TEZZTI, and FRANK NICOLETT]I for the purpose. of borrowing
“an: undiseclosed ‘sum of money, stating he was behind in taxes =
‘and mortgage payments or “his home, GRASSO, apparently because
he is a real estate dealer, was able to' check into this for -
purposes of verirication, and he learned what CAMPBELL stated
:was not . true.j

Fﬁ;\\RBBEGO ' . | | |
19th“andﬁﬂborow8treets - : . o

‘$§; B
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PH T-2 adviaed on May 13, 1964, ANGELO BRUNO was in

~__contact: with FRANK GRECO, 1800 South 19th’ Street. GRECO is
. reportedly a cloae aaeociate or PHILIP TESTA.-

PH T-2 advised on Maw 14, 1964 ANGELO BRUNO was

']asain in oontact with FRANK GREQO._-

PH T-2 advised on May 15, 1964, that BRENG during the

-day- eoncerned himself with mortgage difficulties being experienced
by FRANK and JOSEFHINE GRECO, 1

00 South 19th Street, Phila- '

‘‘delphia, Pa, 'The GRECOs apparently owe $171,00 to the"
‘Italian Wbrkmen's Buildins and Lean Aaaociation on a $5,000

.mortgase ¢

thE%f%BFFBERG

. Town H HousemApartments
Phlla hi :

PH T-l advised on March 2, 1964, that ABE HOFFBERG

_contacted 'ANGELO ERUNO on ‘behalf of RUSSELL BUFALINO for the-
‘purpose of arranging a meeting between: ‘BRUNO. and -BUFALINO,"

 Subsequently during the day, OFFBERG was again in“contact’

with ANGELO BRUNO and informed him that BUFALINO was regiatered .

“at the Sylvania Hotel under the name of ‘AEE HOFFBERG,  BRUNO

subsequently contacted HOFFBERG and informed him that he ‘'would
not visit BUFALINO ‘at the hotel, but would 1like to have arrange- -

._mente made 80" BRUNB cculd meet BUFALINO at HOFFBERG'a apartment,

. PH T-1 advised on Harch 20, 1964 that HDFEBERG
attempted to ‘econtact ANGELO BRUNO at Penn Jereey Vending

j;Company, but was unauceeesrul.

PH '1'-1 advisgd on Maroh 25, 1964, that AEE HOFFBERG .
attempted to contaet ANGELO BRUNO at hie residence and at’

Penn Jersey Vending Company on March 24, 1964, - BRUNO

‘indicated to the 1nrormant he had met with HOFFBERG durins

the evening of Hareh 2# 196#
PH T—E advised on April 13 1964 ANGELO BRUNO had

: reeeived a parking violation ticket dated April 10, 1964, at

._3?_ .
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which time BRUNO's automobile was parked at 1933 Panama- Street.
PH T-2 noted i1t ‘was his opinion that BRUNO wasg visiting
ABE HDFEBERG at this timo.;_'

- PH T-z adviaed on' May 5, 196h AEBE HDFFBERG contaeted
ANGELO BRUNO -and advised . him RUSSELL BUFALINO was. at
HOFEBERG'B apartment. - _

SA;;;;?;bFFMﬁN
« Wyngate Hall Apartmenta

soth and. Spruce_Streeta
‘fPhiladel_hia:-P .

PH T-e adviaed on Hay 2, 1964 SAM*%B;%MAN was present
at Palumbo's Restaurant, second floor room, at the wedding
reception for IOU IALLI's stepson. ANGELO BRUNO was present

at this time, The informant ADVISED that HOFFMAN received hia
invitation from FRANK MATTEO and that MATTEO, in turn, had
rgﬁﬁived the two 1nv1tations rrom BRUNO'B orrice manager RALPH

el . . ff . -.

.812_SnuthJi_ th St- .t hfhg¢g¥¥75w

— even ree
Philadelphia, Pa ' - '
R .JL_ e

PH T-l, PH T-Q, and PH T-3 have advised IANNARELLA

plays é key role 1n the operation of BRUNO'B illegal numbers
1ottery. e _ _ .

' ﬁ//nc" '“czz/ | - "
v ) 4] _ '
\1437 South. Broad .‘51:1:9513K /‘f/ /«ﬁu 0O 1E ) o

B

PﬁiIﬁHel 1a,

.JA

"PH T—l advised on March 5, 1964, that FRED IEZZI met
~with. ANGELD BRUNO at Penn Jeraey YEnding Company during the -
day.- o _ _

" “PH T=-1" advised on March 9, 196h that BRUNO contacted |
FRED IEZZI at room 711, St, Iuke's Hospital, Philadelphia, Pa. -

“,335
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Snbsequently, IEZZI visited BRHNO at Penn Jersey Vbnding
00mpany

PH T-1 adviaed that on March 11, 1964, IEZZI attempted
to contact 'ANGELO BRUNO during the ‘morning, but was not successrul.-
_Subaequently, IEZZI vreturned to Penn Jersey Vending COmpany
-during the afternoon, where he conrerred with BRUNO. _

PH T-1 advised on March 27, 196h that FRED IEZZI
and SAM PUNGITORE extended: thcir Easter greetings to BRUNO
at Penn Jersey Vending Company,  IEZZI also 1nrormed BRUNO he
was going to New York city ror the waek end.

T-2 advised on April 8, 1964, that L1OU LALLI
left a weddigﬁ invitation for his atepson's wedding to be held”
' gn an 2,019 , at Penn Jeraey Vbnﬂing Gompany to be - delivered
o LFRED _ .

PH ?-2 adviued on April 11, 196h that BRUNO held

'a meeting in the rear room of ALFONSO MAIORIELLO'& barber shop,
- at whieh time SAM AVENA, IGNATIUS DENARO, and FRED IEZZI were
-also prasent. t .

| |
PH. T-2 adviaed on April 15, 196h ANGEIQ BRUNO,

FRED IEZZI and FRANK NICOLETTI held a meeting’ concerning LOU

CANFEELL, 839 Randolph Street, Camden, N, J. R

: PH T-2 advised on April 25, 1964 “that. ANGELO BRUNO
distributed invitations to the wedding of THERESA ‘SCAFIDI, "
BRHNO gave ‘an unknown number or 1nvitations to ALFRED IEZZI.

'PH T-2 advised on May 2, 196# that ALFRED TEZZI sat
- with ANGELO BRUNO at the. wedding reception ‘held at ‘Palumbofs-

;Restanrant which recoption waa rar the stepson or LDU L&LLI._

“_735_Bmunawiekﬁitnnue
. TrentonZ:NkJ} ey . _ .
PH. T-e aﬂvised on Hay 21, 1964, that JOHN CASABL&NCA
SIMONE anﬂ 'CARL ' IPPOLITO ealled from New. York telephone- CAnal 6-0038
~ and wanted to ‘talk ‘with BRUNO right away, - BRUNO received the A
message,’ according to PK Tva, and said ‘he would return the
-telephone call. : 34 o

Sy
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PH 92-444
JOSEPIXHANEFSKY
aka Feejfkane and ﬂidnight

7122 Tdbor Avenue -
_PhiladelphigL Pa.-w X

B S ——-«.
PH T-1. adviaed on Harch 9N 1964, that JOE KANE made

an appointment to meet with ANGELO BRUNO later during the = E
evening at the Friendly Bar, Eishth and Washington Avenue, g

: ' PH T-2 adviaed on April 14 1964 that JOE KANE was
attempting to borrow $1,000 from RAYMOND MAREORANO for the
Candy Cane Lounge. . HTORANO was awaitingjif okay from BRUNO

before lending the money to KANE.

= ' " PH T-2 advised on April 27, 1964, RAYMOND MARTORANO ?
~ -requested BRUNO to okay a $1,000 loan to JOEXKANEFSKY in order j
- for KANEFSKY to repay AL SHORE, KANEFSKY and 'SOLLIE GLEANER - i
purchased one-half of the Candy Cane Lounge, Marshall Street '
- and Oregon Avenue, and KANEFSKY owed this $1,000 to SHORE,
. MARTORANO. indicated that KANEFSKY still owes $3,000, - BRUNO
told MARTORANO that he. would hold up his decision until the -
following Saturday night, when he would have an - opportunity to
 speak with DAN STROMBERG. MARTORANO then contacted JOE- KANEFSKY
and set. up an appointment for KANEFSKY to meet with BRUNO at
midnight, April 27,.196u S

enonan Z | SRR .

CZ5°9 ‘Tasker Street .

il

fladelghia, Pa. e o _ _ | i

PH T-l advlsed on March 4, 1964, that GEORGE KATZ o
- visited Penn: Jersey Vénding Oompany 1n an errort to contact |
ANGELO BRUNO but ‘was unsucceasrul.; _ - ;

_ PH T -1 advised on March 18 1964, ' GEORGE KATZ attempted
to contact ANGELO BRUNO, but was unsucceasrul "PH T-1 stated

KATZ possibly wanted to speak with BRUNO: concerning a disagreement
he had with ABE GLASSMAN- concerning an undisclosed sum of money o
KATZ'B brother, TOMMY FOLEY} reportedly owes' GL&SSMAN. ”

]

735*
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" PH T-1 advised on March 19, 1964, that KATZ again .
attempted to contact: ANBBLO BRUNO, but was unsuceeserul. :
-Subsequently, KATZ made an appeintment to see BRUNO at BRUNO'e

' residence later during the day... _ . .

' 'PH T-2 advised on. April 13, 196& that NAT FRANK SR
advised ANGELO BRUNO that GEORGE KATZ and AL ‘COPELAND were .the .
parties responsible for telling everyone BRUNO's ‘business, FHANK told

- BRUNO :they were’ not dqing thie malieiouely, ‘but that they both -

' had "big mouthe, ) '

- PH T-2 advieed on May 12, 196h that GEORGE KATZ
_told ANUBLO BRUNO while at the corner of Broad and Locust
Streets that his brother TOMMY FOLEY was looking for BRUNO
concerning a mixup in the correet number 1n the Philadelphia
numbers lottery ror May 11, 196h

Ritz‘Tower Apartmente _
006~ SGUth™ ZI.31.'.I."1"””3t:reet‘:“'“'ai
hPhiladelpthT Pa. :

' PH T-2 advised on April 13, 1964, that NAT FRANK
accused GEORGE KATZ, TOMMY FOLEY's brother, ‘of having a: “big '
- mouth" and of spreading the: story that his brother TOMMY
FOLEY wae turning in his numbere plays to ANGELO BRUNO

: LLI o
1111 carpentenﬁstreet o ~
Philadelphia, Pa. - S ]

- - b

. - On April 8 196& PH T-2 advieed UABALLI!s :

stepson was getting married ‘on_ May 2, 1964, and:that a reception
would take place at Palumbo's Restaurant, 524 Catharine - '
Street, Philadelphia, Pa, - LALLI left a couple of invitations
at Penn Jersey Vending Company to be distributed to a number

.. of persons, L&LII perepnally gave. BRUNO his invitation to the_
wedding,

[ - . - . R - oo - PUSPp
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On May 2, 196h PH T-2 adviaed that ANGELO BRUNO
_ attended the wedding reception for ILOU IALLI's ‘son”ANTHONY
'_L&LLI held at Palumbo's Restaurant Darien and Catharine Streets.

,r

MARVINALEVIN
_office - ‘1105 Walnut Street . ST '
T PhiladélphiE;Pa. | . - Jt
s e S SRS s ' ' t./_bf

PH T-2 adviaed on May 11, 1964, ANGELO BRUNO .

intended to have his tax returns’ for himself and-his-wife SUE T

prepared by Camden, N. J., accountant JOSEPH WILSON and sub- ‘
- sequently recha¢ked hy Philadelphia Attorney MARVIN LEVIN.'-

fé:;;axﬁloalo S

_2513_South 21st Street J
“Philadelphis, Par —— |

| PH T-2 adviged on April 16, 1964 that MARIO MAGGIO
_met briefly with ANGELO BRUNO at ALFONSO MATIORIELLO's barber
_ shop, Elghth. and Chriatian Streets, Philadelphia, Pa._ '

;;;;E%ﬁacozo . - ' ff

3411 Coulter Street ' py om ',ﬁgﬁ
“‘Ph;ladelphiamea.a_:- .

' ~ ANGELO BRUNO met with PETER MAGGIO at the M. ‘Magglo
N Cheese CQmpany on npril 1, 196h according to PH T-2,"

-PH T-2 advised on A ril 19, 1964 that on the’ previous
evening, that 1s April- 18 1964, ANGELO BRUNO had met with
-PETER and LENA MAGGIO and GHARLES GOSTELLO at’ the BRUNO residence.

PH ) advised on May 12, 196& that ANGELO BRUNO
“had made an appointment to meet with PETER MAGGIO during N
" the afternoon at a luncheonette located at llth and Ellsworth
'Streets, Philadelphi&, Pa.

'37- | o

S — . " - ——
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N| \\‘E2§1-At'approximately-h:OO a.m,, June 19, 1964, JOSEPH
ALBER

“\.._.-/

" PH 92-44l4
f{(?ﬂ?

\g
JOSEFH MAT

_ ITO _
aka JoeXFlowers (Deceased
-Phil _e;phtagtigi;zgm_:-_

M

 PH T-10 advised on June 17, 1964, that ANGELO BRUNO

~ had lunch with his Attorneys ALLAN DAVIS and THOMAS D, MC BRIDE
‘and BRUNO's office manager RALPH SCHWARTZ at Dante's Restaurant,

1809 Chestnut Street, Philadelphia, Pa, JOSEPH MALITO, co-
‘owner of the restaurant, was present and arranged a table for _
the'group..ZMALITQjalso,sat.at the table, sitting next to BRUNO,

PH T-3 advised that he was sitting nearby, and he
overheard MALITO telling BRUNO he would like to ask BRUNO for .

-a favor, BRUNO interrupted him and stated he had alieady taken
~careof 1t and:ﬂCHIQFIE must have been drunk;“ He willl come to -

- PH T=1 advised on June 17, 1964, that NARDUCCI and
JOSEPH LAZZARO had been at Dante's Restaurant the previous - _
Saturday and had gotten into an ar ment with MALITO, a long-
‘time friend of ANGELO BRUNO and BRUNO's former close assoclate

FPETER CASELLA, who' 1s now in prisen. -

\LITO, FBI Identification Number 867-929C, and JUDITH -
LOPINSON were shot to death in the basement of Dante's Restaurant
on Chestnut Street, Philadelphia, " MALITO and LOPINSON were '
murdered by three shots, each fired at close range, into the
heads, ~JUDITH LOPINSON's husband JACK was shot once in the leg

: and=claimedfthét*théfShobtihgs.dccurredlduping*and.aubsequent.to

an armed robbery of Dante's Restaurant. -

 PH T-1 advised on Juhe 23;-1964;_that'stories.were_

circulated among Philadelphia racket personalities which indicated

that FRANK NARDUCCI and JOSEPH LAZZARO played no part in

'MALITO's murder déspite the fact they had been engaged in a bitter
~quarrel with him a week previous, during which 'quarrel a gun -

was drawn.  Racket personalities are of the opinion, according -
to PH T-1, that JACK LOPINSON, husband of victim JUDITH, was -
the'one:who_aetualiy’murde?Qthiaiwire-and*MAL;?O;anqJsubsequently

~.shot himself in the leg,

 1.?38F.
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- PH T-3 advised on June 30, 1964, that RAYMOND HARTORANO
had been a partner in Dante 8 Reataurant before JOSEPH MALITO
bought out his 1nterest.; o _ .

Both ANGELO BRUNO and FRANK NARDUCCI were served
subpoenaes commanding their appearances ‘before ‘a Coroner's
Inquest into both murders. ‘Neither BRUNO nor NARDUCCI were

“actually called upon to testify because true bills were returned

by the Philadelphia County (rand Jury subsequent to the
Coroner's Inquest; eharﬁing JACK. LOPINSON, ‘husband of JUDITH,
and Teamster Local 107 1abor goon FRANK “HATCHET“ PHELAN :

‘with both murderﬁ.

 RALPH\MARANCA -

6931 Stenton Avenue

" PHlladelphis; Py |
MARANCA 1s ANGELO BRUNO's brother-in-law. MARANCA.

1s presently employed at ‘the Philadelphia:New Jeraex_mxpresa

\“pompany, where ‘e 18 in ¢harge of “the platrorm. This company

Y

A\

- owned the controlling interest in prizerighter CH!RLES SONNY
‘LISTON, Further details concerning this matter are set out

is owned by BRUNO'a associate ‘TONY COPPOLA.~

- SAMUEL GOLIS .
1122 Whitby: Avenuehh%ﬁmmﬁ“ﬂmﬁ;ffzq :f:ffﬂﬁ;iu_ﬁm

XEadon, Pa. '?“*”. HE\V

' PH T-l advised on March 25,1964, RAYMOND MARTORANO
told ANGELO BRUNO that a friend of SAM(MARGOLIS and FRANK -

'PALERMO from New Jersey wanted to borrow. $1,500, It was: not
_ 1ndicated to the 1nrormant 1! this loan ‘was’ approved by BRUNO

L]

PH T-l advised Qn March 28 1964, that SAM MARGOLIS

hereinarter._

PH T-3 advised on July 30, 1964, that SALVATORE AVENA,
accompanied by SAH HARGOLIS, attempted to 1ocate ANGELO BRUNO

- f39+ R | - B
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-at the Friendly Bar, Eighth and Washington Avenue, but were
- unsucceaaru” beeause BRUN@ had departed prior to their arrival..

MARTORANO gﬁqf

m .
h__102_Eaat ..13th_Street - il

S =y

Nbrth Wildwood, Nfﬁfh

' : PH T=-1 advised on. March 5, 1964 that ANGELO BRUNO,
RAYMOND MARTORANO, and FRANK PALERMO were at DE TULLIO's - :
Friendly Bar, Eighth and ﬁashington Avenue, at midnight.;

_ PH .1 advised that on March 9, 1964, RAYMOND MARTORANO
_spoke privately with ANGBLO BRUNB at Penn Jersey Vending company._

PH T-1 advised on March 11, 196h that RAYMOND
MARTORANO entered Penn Jersey Vending Company with GEORGE
BUCHER, an international representative of the Upholsterers
. Union, ' MARTORANO," BRUNO, BUGHER, and SONNY RICOOBBNE had a -
'private conversation. - _

' _PH T-3 advised on March 16 1964, that BRUNO met
- with RAYMOND HARTORANO and IGNlTIUS DENARO at DENARO'B Care
_Internazionale. - . ‘

. PH T-l advised on March 19, 196h RAYMOND MARTORANO ’
visited Penn Jersey VEnding Company. - o .

On March 25, 196“ PH T—l learned RAYMOND MARTORANO
told ANGELD BRUNO that a rriend ‘of SAM MORGOLIS and FRANK
jPAnERHO from New Jersey wanted to borrow $1, 500 SV

f PH T—2 advised on April 8, 1964 that RAYMOND MARTORANO,
aceompanied by GINO D'ATTILLIO, visibed Penn Jersey Vending .
 0ompany L

PH T-2 adviaed on Lpril 14, 196h that John's Vending
Company, the principal of which is RAYMOND MARTORANO, ‘had -lent
SOLLIE GIEANER $13,000 from the corporation at. the: time GLEANER
_purchased the place, which 18 1ocated at 12th and Sansom Streets.

fPAO?' . - "

HW 45737 Docld:32299522 Page 32



()
3

&

>
{

PH 92-444
(21

MARTORANO claimed he "stood good" for the loan and charged
one~half of one per cent interest, MARTORANO believes that
he will lose $1,000 as a result of his deal with GLEANER.

On the same date, PH T-2 advised that JOE KANEFSKY,
aka Joe Kane, tried to borrow $1,000 from MARTORANO for the
Candy Cane Lounge. MARTORANO held this loan in abeyance until

ANGELO BRUNO would give his okay for the loan,

PH T-2 advised on April 16, 1964, FRANK NARDUCCI
visited Penn Jersey Vending Company and claimed he was unable
to repay RAYMOND MARTORANO the money which he had received
from his as a loan because he, NARDUCCI, had just been released
from the hospital, ' - :

PH T-2 advised on April 17, 1964, RAYMOND MARTORANO
was observed in the company of FRANK D'ATTILLIO, FELIX JOHN °
DE TULLIO, and EDWARD TIESI, all of whom were with their
wives, at the Friendly Bar, Eighth and Washington Avenue,
Philadelphia, Pa,, during the night of April 17, 1964, PH T-2

at hls residence -in Wildwood, N, J,

On April 28, 1964, RAYMOND MARTORANO advised ANGELO
BRUNO that ALFIA TESTA's cousin, who was a barber at Eighth
and Catharine Streets, had died and the viewlng would take
place during the evening of April 29, 1964, at Ingenito's
Funeral Home, Eighth and Christian Streets.

PH T-2 advised on April 29, 1964, RAYMOND MARTORANO
informed BRUNO that he intended to discuss with IGNATIUS DENARO

‘also advised RAYMOND MARTORANO was building a swimming pool

the Pennsylvania law sponsored by Senator of the State of .
Pennsylvania CHARLES WEINER, which could possibly make it legal
for DENARO to keep his Cafe Internazionale open on Sunday.

PH T-2 advised bn.May 1, 1964, that RAYMOND MARTORANO
was looking for ANGELO BRUNO to tell him that FRANK D'ATTILLIO

- was opening a luncheonette at 301 South 52nd Street and that

he desired a clgarette machine on which he wanted three cents

- commlssion per pack of. cigarettes sold, a $200 gift, and a

[\

- ';hla
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$500 loan for giving MARTORANO the business. MARTORANO sub-

' sequently contacted ANGELO BRUNO and told him of D'A‘I'I‘ILLIO'

‘demands and BRUNO became extremely angry at D'ATTILLIO,
jstating D'ATTILLIO should accept new machines on BRUNO'B terms._

' PH T-2 adviaed on May 2, 196& that RAYMOND MARTORANO,
accompanied by his wife, sat with SONNY RICCOBENE and his wife,
FRED DTANGELO and GEORGE: 'BUCHER, the latter two representing the
Upholstererts Union, ‘at Palumbo'a Restaurant, second floor,

- the 'site of the wedding’ reception for ILOU LALLI's stepson

ANTHDNY. -Also present at this time seated at another table w@re

B ANGELO BRUNO, FBLIX JOHN DE TULLIO, and others.

PH T-2 adviaed on May 5, 196& RAYHOND MARTORANO

-visited Penn Jersey Vending Oompany.

PH T-2 advised on May 20, 1964, RAYMOND MARTORANO
attempted to contact ANGELO: BBDNO at Penn Jersey VEnding Company,

: but was unsuccessrul._”““

PH T-2 advised on May 21, 1964, that RAYMOND MARTORANO

- met with 'ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending Company and’ aggin'

later during the day BRUNO met with MARTORANO at ALFONSO

' MAIORIELLO'a barber ahop.

On May 26, 196& RAYMOND MARTORANO, accompanied by

FRANK D'ATTILLIO, apoke with ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending

j—

. PH T-2 advisged on May 29, 1964, RAYMOND MARTORANO
paid ANGELO BRUNO a commission check in the amount of $709.38. .
This commission check was for the month of April 1964 and - .
represented BRUNO'S commission ror approximately 105 1ocations. '

HW 45737
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PASQUALE MASSI,

aka PAT, | | 'F 0o
1420"Pa"‘rk Boulevard, /
Camden, N, J. ‘

PH T-1 advised on March 27, 1964, that PASQUALE
MASSI visited ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending Company.
MASSI informed BRUNO that. he had Jjust returned from
visiting his girl friend, whom he identified as GRACE,
who was a patient at Einstein Medical Center, Southern
Division, 5th and Reed Streets, Philadelphia, Pa.

MASSI's girl friend was treated by a heart specialist.
She 1s a resident of the South: Philadelphia area and was
¢ hecking out of the hospital on March 27, 1964. MASSI

- iInformed BRUNO on this occasion that he had seen FRANK

NARDUCCI at the Einstein Medical Center as NARDUCCI was

a patient there also. ' MASSI told BRUNO that he intended
to return to _Italy and wanted to know from BRUH@ if there
was anything Bﬁmﬁ%hld possibly do for BRUNO's exiled '
cousin, CALOGERO SINATRA. BRUNO told MASSI not to bether

~SINATRA and not to make eontact with him, MASSI's visit.

with BRUNO lasted for'approximately-two hours,

PH T-2 advised on May 2, 1964, that PAT MASSI
was in the vicinity of 8th-and Dickinson Streets, Phila-
delphla, Pa., and did not indicate the precise date he
intended to return to Italy.

PH T-2 advised on May 15, 1964 that JACK
WILLIAMS informed ANGELO BRUNO that PAT MASSI was very

sick and had been confined to a hospital in Rome, Italy, h

a8 a result of a heart attack.

FH T-3 advised on July 13, 1964, that PAT
MASSI sent word to ANGELO BRUNO through RALPH DE FLAVIS
that he, MASSI, is- constantly under surveillance by the
Italian Police,and that BRUNO should stay away from him
on his next visit te Italy.

f. - 43_—
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FRA HA E( :
aka Prankis ndel,

< BrocklehuggLJStreet

Philadelphia Pa,

.
"PH T-1 advised on March 19, 1964, that FELIX JOHN
DE TULLIO intended to attend the wedding reception of
FRANK MATTEO's niece at the Germantown Community Center,
Lincoln. Drive, Philadelphia, Pa., on March 22, 1964.

PH T-1 stated that AHGELO BRUNO would also be there.

o “on” Sunday, March 22, 1964 SA EDWARD D, HEGARTY .
observed ANGELO BRUNO and his wife SUE emerge from a

1962 white Impala Chevrolet, bearing New Jersey llcense

tag GGT 198, and aubsequently enter the Germantown Jewish .

- Community Center, Lincoln Drive, Philadelphia, Pa. SA
"HEGARTY also observed on thils occasion SAMUEL HOFFMAN

and his wife BETTY, MAX WEISBERG and his wife ANN, and
SYLVAN SCOLNICK.

PH T- 1 advised on,March 23, 1964, that ANGELO
BRUNO told him he had attended the wedding reception of
FRANK MATTEO'S niece on the previous day.

PH T-2 advised on April 8, 1964, that LOU LALLI
left an invitation for FRANK MATTEO to LALLI'B stepson,
ANTHONY's, wedding reception for May 2, 1964, at the offices

- of Penn Jersey Vending Company, to be delivered to MATTEO,

PH T-2 advised on April 10, 1964, MATTEO's
wedding invitation to the May 2, 196& wedding was delivered
to FRANK MATTEO, 1In addition, MATTEO was glven SAM .
HOFFMAN's invitation to the LALLI wedding, delivered to _
HOFFMAN by MATTEO.

. PH T-2 advised on April 11, 1964, MATTEO sent
word to ANGELO BRUNO that he did not want SYLVAN SCOLNICK
or SOL BASEN invited te LOU LALLI‘S stepson's wedding

-reception.-

PH T-2 advised on May 1, 1964, that MAX WEISBERG
was at the Penn Jersey VEnding Company 1ook1ng for ANGELO

- 4l -

HW 45737

DocId:32299522 Page 36



PH_92-4lik

“(3)

_BRUNO, BRUNO did not show up for his meeting with WEISEERG,
“and WEISBERG stated that he was leaving the vicinity of
~ 8th and Catherine Streets, and was proceeding to 4th and

'Gaskill Streets, where he would meet with “FRANK MATTEG.

 PH T-2 advised on May 2, 1964; that FRANK

- MATTEO attended the wedding’ reception for LOU LALLI'B
- stepson, ANTHBNY, at Palumbo's Restaurant -

- "PH T—2 advised on May 13,- 1964 MAX® HEISBERG,
acécompanied by FRANK MATTEO, visited Penn Jersey Vending

Company and spoke with ANGELO BRUNO. Subsequently, :
 MATTEO and WEISBERG departed ‘the vieinity of 8th and

IiECatharine Streets: in the company of FELII JOHN DE TULLIO,

PH T~2 adviséd on May 21, 1964, that FRANK

_MRTTEO had an appointment to see ANGELO BRUNO at 3:00 p.m.

- Subsequently, . FRANK MATTEO joined ANGELO BRUNO at Ralph's.

- 7 - L
P S

N

gnastaurant, 9th and Catharine Streets, Philadelphia, Pa._

' PH T-3 advised on June 6, 1964 ANGELO BRUNO
was observed in the vicinity of ﬁth and Christian Streets,
and FRANKIE MENDEL was observed with SAM HOFFMAN in SAM

- “CARRACCIOLO's barber shop. It was not known to PH T-3
-}whether or not HENDEL or HOFFMAH apeke with AHGELO BRUNQ.

__Washington Park Apartments, /////
camden, N Jo. —

PH Tniﬁzﬁ%ised on March 19, 1964, that during a
discussion between AUGUSTIHE MAZZIO, FRANK D'ATTILLIO, and

- FELIX JGBN DE TULLIO, it was ‘indicated ANGELO BRUNO would

attend the wedding reception ‘being given for FRANK MATTEO's
niece, These persons met at the Fﬁiendly Bar, 8th and

1washington ﬂvenue, Philadelphia, Pa.,

PH T-1 advised on March 23, 1964, that AUGUSTINE
MAZZIO apoke with ANGELO BRUNO at the Penn: Jersey Vénding

-tcompany

—

s

HW 45737

DocId:32299522 Page 37



PH 92-4il
(%)

- On April 25, 1964, PH T-2 advised that FRANK

- SINDONE told ANGELO BRUNO that he had been picked up by -
Police Officers assigned.to Philadelphia Police Department
Captain JAMES KEAN, He was plcked up on a numbers lottery
charge. ‘BRUNO told SINDONE not to get "fresh" with KEAN, -
and described KEAN as a good guy, and stated that "every-

~thing 1is under control." SINDONE stated that AUGUSTINE
MAZZIO, aka Gussle Giddens, is paying off not only KEAN,
but also officers assigned to his detail.

' ) PH T-2 advised on May 4, 1964, that FRANK SINDONE
informed ANGELO BRUNO that AUGUSTINE MAZZIO wished to
speak with him. BRUNO told SINDONE to contact MAZZTIO,
and to tell him that he should see BRUNO at 3:30 p.m.
%;ﬁégg the same day, and -should be alone when he contacta

On May 21, 1964, FRANK NARDUCCI discussed with

ANGELO BRUNO the arrest of ‘'FRANK SINDONE on May 21, 1964,
. on a numbers charge by the Philadelehia Police. NARDUCCI
stated that SINDONE's arrest was a 'frame," and that SONNY
RICCOBENE had informed NARDUCCI on the previous day that
the Police intended to place numbers slips under the hood

- of SINDONE's car, which in fact, did happen on May 21,
1964, Subsequently, BRUNO told SINDONE he should see
AUGUSTINE MAZZIO concerning the arrest because MAZZIO is
_paying off Captain KEAN's men, and he would be gble to
take care of. SINDGNE'B arreat.

On May 26 196& PH T-2 advised that FRANK
D'ATTILLIO discussed with ANGELO BRUNO a proposed bingo
game operation which was being organized by D'ATTILLIO
and AUGUSTINE MAZZIO, and would operate in "colored .
churches,". BRUNO 1nstructed D'ATTILLIO to tell MAZZIO
that he should not give away any "pileces" of the bingo
games without first clearing with BRUNO. BRUNO told
‘D'ATTILLIO that he would decide to whom pleces -of the
action should be given.

e

\
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722 Warnock Street,
Philadelphia Pa.'

E2E .n_‘l""““ﬂ“'

- .
PH T-l advised on Maveh 9, 1964 “that ANGELO

 BRUNO. spoke with FRANK MONTE in the vicinity of Bth and

catharine Streets, Philadelphia, Pa.

. EH -1 advised on March 14, 1964 that he
1earned that FRANK MONTE was anproximately 90 miles away
from the Philadelphia area, and was under instructions

to make a telephone call to ANGELO BRUNO from his unknown

1ocation._ ‘PH T-1 learned later during the day of March
14,1964, that ANGELO BRUNO: had, in fact, made a tele--'

- phone call to FRANK MGNTE

PH T—l ‘learned ‘on March 17, 1964, that ‘FRANK

. MONTE visited ANGELD ERUNO at the Penn Jersey Vénding
"company._

~_MGNTE handled an errand for ANGELO BRUNO during the day.”

PH T-2 advised on April 15, 1964, that FRANK

- PH- 'I.'-2 advised on April 20 1964, that BRUNO

- was again in contact with: FRANK. HGNTE and BRUNO again

sent MONTE on an ‘errand., “MONTE indieated to PH T-2 that

~ - he was employed in a different "numbers ofrice" for
;EBRUHO during this day. C

PR Th2'advised on April 25, 1964, that BRUNO
distributed invitations to the wedding of THERESE

_SCAFIBI, and that one of these invitatiens ‘was for FRANK
fHﬂNTE : _ o

PH T-2 advised on April 28, 1964, that MONTE
informed AﬁGELG BRUNO that AL: SCHWARTZ, Philadelphia
bendsman, would see BRUNO on. April 30, 1964 '

PH T-e advised on May 14, 1964, t}ht FRANK

- SINDGHE ‘had. seught advice from ANGELO BRUHO“on the -
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reorganization of a crap game. BRUNO instructed SINDONE

not to employ FRANK NARDUCCI at the game because he 1s on

SINDONE told BRUNO that he was not using

FRANK MONTE because MONTE has -a pending numbers case in

the Phjladelphia courts,

NARDUCCI,
aka<Chickie, - : ij‘
523“Morris,8treet, R

Philadelgpia: “Pa.

———=S = .

PH T-1 advised on March 11, 1964, that FRANK
NARDUCCI vislited ANGELO BRUNO at the Penn Jersey Vénding
Company.

PH T-1 advised'an March 17, 1964, that FRANK

NARDUCCI attempted to contact ANGELO 'BRUNO, but was
unsuccessful,

PH T-1 advised on March 18, l964,_that FRANK

NARDUCCI spoke with ANGELO BRUNO and informed him that he

was scheduled to have a hernla operation to be performed
on him at Mount Sinai Hospital -by DR. RAYMOND SYIK.,

BRUNO on this occasion .cautioned NARDUCCI to stay away
from the "erap game" because he was on probation, and he
would be incarcerated if he violated the probation order.

BRUNO also instructed NARDUCCI to inform JOHN CAPPELLO

that he would not be at the crap game.
| PH T-1 advised on March 20, 1964, that FRANK

NARDUCCI informed ANGELO BRUNO that he would be hospitalized

during the forthcoming week. NARDUCCI, BRUNO, and FRANK

.

SINDONE were observed by PH T—2 entering T40 Christian
Street. _
{ .
PH T-2 adviaed on April 10, 1964, that FRANK
NARDUCCI was dismissed from the Einstein Medlcal Center
on April 8, 1964, PH T-2 learned on this occasion that

NARDUCCI had borrowed $600 from RAYMOND MARTORANO for the

purpose of opening a Goldstar American Leglon Post wlth

T | .
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- WILLIE AVERONA, The club subsequently failed and MARTORANO
has been pressuring NARDUCGI for repayment of the $600.

PH T-2 learned on April 14, 1964, that RAYMOND
‘MARTORANO was disturbed over FRANK NARDUCCI not having
‘made a payment during the five week period of the $600
- which he had borrowed. MARTORANO sought BRUNO's assistance
in collecting from NARDUCCI on April 14, 1964.

PH T-2 advised on April 24, 1964, that FRANK
NARDUCCI was looking for ANGELO BRUNO in the vicinity of
8th and Catharine Streets. PH T-2 advised that BRUNO
waa in Miami, Fla., during this day.

' PH T-2 advised on April 25, 1964 that ANGELO.
BRUNO spoke to FRANK NARDUCCT on April 25, 1964.

PH T-2 advised on April 29, 1964, that FRANK
- NARDUCCI spoke with ANGELO INO at the Penn Jersey Vending
Company. NARDUCCI informed BRUNO that FRANK NARDUCCI
wanted to buy WILLIE AVERONA's liquor license for the
Goldstar American Legion Post in South Philadelphia,
and that AVERONA wanted $2000 for the license. NARDUCCI
wanted to borrow the $2000 from ANGELO BRUNO; however, .
BRUNO indicated that he did not care to become involved
wilth 1t at the time., On this occaslon NARDUCCI was with
- ANGELO BRUNO for approximately one hour. °

'PH T-2 learned on April 30, 1964, that FRANK
NARDUCCI expected to open the Goldstar American Legion
Post over the following weekend in partnership with a man
who lived directly across the street from the Goldstar
Post, NICHOLAS PICCOLO was looking for ANGELO BRUNO at
Penn Jersey Vending Company, but BRUNO was not present.

- NICKY BUCK, that is NICHOLAS PICCOLO, departed Penn

Jersey Vending Company in FRANK NARDUCCI's car.,

PH T-2 advised on May 4, 1964, that FRANK
NARDUCCI spoke with ANGELO BRUNO at the Penn Jersey
VEhding Company.

/ | . - 49 -
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" PH T—2 learned on May 14, 196& that ANGELO BRUNO
instructed FRANK SINDONE' not to empl FRANK NARDUCCI at

'SINDGNE'& crap game because NARBUCCI was on: probation.

PH T—E adviaad on May 21, 196& that NARDUCCI
informed ANGELO ‘BRUNO of FRANK SINDGNE'B arrest, which
3NARDUCCI claimed was a frane, ‘which arrest took plaee_

on May 21, 1964, by Officers assigned to’ Captain JAHES
' jKEAN, of the Philadelphia Police Department

PH T-2 advised on May 20, 1960, that FRANK -
D'ATTILLIO eomplained to ANGELO NO that he had: 1oaned

. FRANK NARDUCCI a ‘sum of money, which money NARDUCCI had

not repaid. BRUNO told D*ATTILLIO that he: should have -
checloed. with hin, BRUNO, _betore 1oan1ns thia money to

PH T-B advised on May 28, 1964 ‘that FRANK -
NARDUCCI was on the ‘payroll of the Philadelphia-ﬂew Jersey

' Express Company, ownad and- opgrated by TGNI COPPOLA,,_

_LBRUNO asaoeiate.

R . PH T-3 adviaed that FRANK. NARDUCCI, accompanied
by JOSEPH LAZZARO, visited Dente's: Restaurant Chestnut
Street, Philadelphia, Pa., on June 13, 1963, at ‘which time

-;NARDUCCI ‘became engaged in a violent quarrel with: JBSEPH

MALITO, MALITO, who is algo known as JOE FLOWERS, was

',f;known as an. agsoeiate of ANGELO BRUNO for many years.

' on June 19, 196# JOSEPH MALITG was murﬁered
on the premises of Dante's Restaurant.. On the day prior

- to MALITO's murder, ANGELO BRUNO. dined in the restaurant,

- “and MALITO sat at BRUNO's table, MALITO told BRUNO on. )
-~ this ‘oceaslon that he had a matter he. wished to discuss ‘ oo
- “privately with ANGELO BRUNO, and that he had a favor
'he would like to ask of BRUNO, - BRUNO on this occasion
'.cut MALITO ahort “and stated ‘that he had already taken

eare of it, and that GHICKIB, that is HARDUCGI, would

vfapologize to him.-

\
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PH T-l ‘advised on March 9, 196# that FRAHK
NICOLETTT was: preaent while AHBEL@ BRUNO. had a discuasion
with MAX WEISBERG, of Penn Jersey VEHding Gompany. - During
the afternoon of March 9, 1964, ERUNO instructed NIO@LETTIf
to piek him up at his home at 11 00 p m. '

PH T~1 advised on March 11, 1964 that ‘FRANK
NICOLETTI was in the company of ANGELO BRﬂNO when BRUNO
met with NICHOLAS PICCOLO and RAYM.N) HART@RANG at 740
Chriatian Street o \

- -

PH T-1 advised on March 13, 1964 ‘that he =

observed 'ANGELO BRUNO arriving in the: vieinity of 8th and

' - Catharine Streets in the_conpany of FRANK HICGLETTI in

 NICOLETTI was. with ANGELO BRUNO at 7

NICOLETTI'S autamebile.

" PH’ T-l advised on March: 14 196& ‘that FRANK
ho Christian Street.

Subsequently, they both. departed and were not in the .

vieinity of 8th and Christian Streets throughout the

afternoon until NIC@LETTI ‘chauffeured BRUNO to ALFONSO

'HAIORIELLO'S barber Shep at Sth and. Chrisbian Streeta.“

PH T—l adviaed on March 16 1964 ‘that FRANK
NICOLETTI was. with ANGELB HRUN@ at Penn Jersey Vénding

Company.;

PH T-1 advised on March 17, 1964, that FRANK

_NICOLETTI plcked up ANGELO BRUNO at MﬂIORIELL@'a barber :
.~ shop, and both departed the area in a 1961 or. 1962
;Gldamebile.- During the afternoon BRUNO and FRANK '
“NICOLETTI visited the home of ALFIA TESTA wife of post-
_ BEUNO associate PHILIP ‘TESTA. |

PH T»l adviaed on Harch 19, 1964 that ANGELO

- BRUNO joined NICOLETTI at HAIORIELLO'S barber ahop during

S

the early afternoon haurs. i

-2
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PH. T—l advised on March 20, 1964 that he obeerved;

'FRANK NICOLETTI and "ANGELO BRUNO in NIGGLETTI'B ear in the A
:vicinity of Bth and Christian Streebs.3- o

~ PH Twl adviaed on March 23, 196& ﬁhat he observed

' FRANK NICOLETTI at the Penn Jersey Vending Company. Sub-
~sequently, he recognized NICOLETTI and BRUNO leaving: Penn |

Jersey Vending Cempany ‘and subsequently entering T4O

- Christian Street. "PH T-1 advised-that at abeut 12:20 a. m.,
‘March 24, 1964, he observed FRANK NICOLETTI, aecompanied
by AHGELO BRUN@ , entering the Friendly Bar, 8th and
Washington Avenue.._nuring the afternoon of March 24, 196&

he ‘observed BRUNO and FRANK.NIOOLETTI playing cards at

-_740 Christian Street

L

PH T-1 advised on Marech 25,_1964 ‘that BRDNO,

'_accempanied by FRANK NICGLETTI, spoke with "FRANK L@SOALZO B

at 740 Christian Street. LOSCALZO informed. BRUNO and"

' NICOLETTI that- FBI Agents ‘had visited IGNAZIO DENARO earlier:5
.{'during the: day, and that the Agents had also spoken with
'-him, LOSCALZ@ :

- PH T—l advised on Mpreh 27, 1964, FRANK NIC.LITTI
joined ANGELO BRUNO at Penn.J rsey Vending Company, and

~ subsequently they departed tegether, ‘at ‘about "1: GO _
- BRUNO and NICOLETTI returned at about 2: 30 p.m. NIC@LETTI
.-,:-left Penn Jersey VEnding Cempany at about 3 50 p.m. PRI D

PH Tu2 advised on. April 3, 1964 that ?RANK ;

_NICGLETTI was ebeerved by him at Penn Jersey VEnding
C'Dmpany. . ’ .

~ PH T-2 advised on April 6 1964 ‘that ANGELO
BRUNO was with FRANK NICOLETTT at Tho Christian’ Street.

"BRUNO departed. alene, ‘and minutes later the Philadelphia :
- Police Department entered 740 Christian Street and’
‘searched FRANK NICOLETTI. The Philadelphia Police
_arrested FRANK LOSGALZO, but did net arrest NICOLETTI

3“,53:7
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PH T-2 ‘advised on April 8, 1954 that LOU LALLT

[haa left an invitation for FRANK NICOLETTI to attend the

wedding receptien on May 2, 1964 “for LALLI'B stepaon,
ANTHONY, at Penn Jereey Vending Company, to be delivered

ito NICOLETTI

PH o 2 advised on April: 15, 1964 that FRANK

-NICOLETTI was ‘in the company of ANGELO BRUNO and’ ALFRED

IEZZI when they discussed LGB CAMPBELL, 639 Randolph

'Street, camden, N, J. o

P T-2 advised on ApFil 16 1964 that he

tobserved FRANK NIC@LETTI, of Penn Jersey Vending Commany,
~in the eompany of MAX WE;SBERG

PH T~2 advieed on April 17, 196h that ANGELO
BRUNO, in the eem@any ‘of  FRANK NICOLETTI, departed from -

the’ vicinity of 8th. and Gatharine Streeta in NIGGLETTI'S

autemobile.

PH T- 2 advised on April. 25, 1964 ‘that ANGELO

- BRUNO gave FRANK NICOLETTI ten- invitations to be distributed
for the: wedding reeeption fer THERESE SGAFIDI.: =

PH T-2 advised on April 28, 196& that he i

_observed FRANK NICOLETTI and ANGELO BRUNO entering the -
_'hdFe of ALFIA TESTA wife ef BRUN@ asseeiate, PHILIP TESTA.-

PH Twz advised on April 30, 1964 he. observed

,FRANK NIGOLETTI chauffeuring ANGELO BRUNG the ‘vieinity
.:ef 8th and Christian Streets.:_i-; _ _ LY '

PH T~2 advised on May 1, 1964, that he
observed ANGELO BRUNO, FRANK NICOLETTI, and JOHN SIMONE
departing from the area of 8th and’ Ghristian Streeta in

:FRANK NICOLETTI'B autonobile.

PH Tu2 advised on May 2, 1964, that FRANK o
NICOLETTI was ebserved by him at approxiuately noon time

_5554,-

HW 45737 Docld:32299522 Page 45



FRANK NICCLE

e

at Penn Jersey Vendihg Company. PH_ T~2 stated that he

~had learned during the day that HRﬁNO returned to Penn
Jersey Vending Company during the late afterneon and
~waited there f@P FRAHK NIC@LETTI . .

PH T- o advised on May 4 1964 that he ‘observed
FRANK NIC@LETTI in the company Gf ANGELO BRUNO at 740
Christian Street

PH T-2 advised.on May 6, 1964 that he observed
PTL, accampanied by AHGELO BRUNO, departing '

- from the vieinity of Bth aind Christian Streets in
" NICOLETTI's automobile at approximately 1:35 p.m. “BRUNO
‘and NICOLETTI returned to 8th and Christian Streets at
_about 4:00 p.m.,, at which time" they were dincuaaing

ERNEST VIGIL&NTE in uncemplimentary terms,_jt

' PH T 2 advised on May 8, 1964, that FRANK
NICOLETTI picked up ANGELO BRUNO at MAIORIELL@'B barber

- ‘shop. at. approximately 1:00 p.m, and brought BRUNO back to
_8th and Ghristﬂan Stweeta at 5:15 Pom. .

—

- PH T-E advised on May 9, 1964, that HIC@LETTI .
claimed that ‘he’ had chauffeured BRUNO during the previous
day.

On May 9, 1964, NIGOLETTE and BRUNO met at
MAIORIELLO'sS barber shop and subsequently went to meet
ARTIE COLIANNT and IGﬁAZI@,BENAR@ at the Cafe Inter—

_nazienale° gk

'PH T-2 advised on May 11, 1964, that FRAHK

'HIC.LETTI Was again duping the day chauffeuring ANGEL@
'BRUNO

¢m May 12, 1964 PH T-2 advised that NICOLETTI
was’ present with AN&EL@ BRUNO at Broad and Loecust Streets
when GEORGE KATZ asked BRUNO what the winning number was

- 55 =
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on the previous day, that is, ror ﬂay i1, 196& KATZ

-stated ‘that he desired to know this on. behalf of his
_brother, TOMMY FOLEY. NICILITTI told KATZ the ‘matter had ~
‘been szraightened out by BRUNO, and that the winning number
twas 31

PH T—2 advised on‘may 13,-1964 that he

| oBBrved FRANK NICOLETTI speaking with ANGELO ERUNO at
__Penn Jersey Vbnding cem@anv

“PH T=2 advised on’ May 15, 1964 that ‘FRANK

ZNICOLETTI was in the eompany of ANGELO BRBHG during the
;afternoon hours.- o

"PH. T-2 advised on May 21, 1964 that ANGELO

"BRUNO made “inquiry at NIGHOLAS PICCQLO'B restaurant 1n
,effert ‘to- 1ocate FRANK HICOLETTI

On May 21,-1964 FRANK NICOLETTI was. ebservad

with ANGELO BRUNO at MAIORIELLO's barber shop.__

" On May 21, 1964 PH T-2 ebserved FRAH‘K 'NICOLETTI

ehauffeuring ANGELO BRUN@ 1n Center city Philadelphia._.-,

PH T-2 adviaed on May 23, 196& “that FRANK

:"NICGLETTI ‘was. present’ during a ‘discussion between “BEN "
1wG@LOB and ANGILO BRUH@ at the Penn Jeraey Vénding COmpany.

PH Tm3 advised on June 2 1964 that FRANK
NICOLETTI was in the company of . ANGIL. BRUNO at’ 740

- Christian Street and indicated- that he’ had been with
'BRUNO during the night of June Ay 196&

PH T”B advised on June 3, 196& that he .observed

 FRANK NICOLETTI in the company of ANGELO BRUHG in the

vicinity of ﬁth and Christian Streetsog

PH T-3 advised on June 4, 1964 that he’
observed NICOLETTI and BRUNO leaving MAIORIELLO's barber

__f;g5619]_ .
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shop at 12: 30 p.m, together and - observed both ‘of them °

returning at about 2: 50 p.m. when’ both BRUNO and NIC@LETTI
departed 1n aeparate autombbiles.;-

PH T~3 advised on aune 13,_1964 that he observed
FHAHK NICOLETTI 4in ‘the eampanv of ANGELO BBBNO at”
' ”MAIGRIELL@'S ‘barber shop, at which time BRUNO informad :
NICOLETTI that he ‘had a ‘mee 1ng at DE TULLIO'B Friendly
~ Bar: Beheduled fer 10°OO p m.

PH T-3 adviaed on July 9, 1964, that FRANK -
NICOLETTI eongratulated- ANGELO ‘BRUNO on- his aequittal
frou Federal charges,;QE Diatriet CQurt, Philadelphia '
" PH T-3 advised oh July 11, 1964, that he -
obaerved FRANK NICOLETTI and AKGELG BRUNO at MAIORIELLO'S
- barber shop.; Subsequently, ‘he observed: them both departing
far the purpose or seeing I ZIO BEHARO
EH T—3 advised on July 28, 1964 that ANGELO :
BRUNO was in the com@anv ef PRANK HICOLETTI from 1 00 p m.-_'
to 3:00: p m._ a

- On July 29, 1964, PH T-3 advised that he 1earned
- from FRANK NIGOLETTT that ANGEL@ BRUNO had departed from
Philadelphia the previaua evening, and that it was "1mgortant”
that he go- away.” _

DGMIﬁ*Eﬁ%ELIVETOI

Qﬁitherspoon Avenue,
Pennsauken, N s

e PH T-2 aavised on May 15, 1964, that ANGELO BRUNO
© had a discussion with JACK WILLIAMS, WIILIAMS told BRUNO
that BOHINIGK OLIVETO is handling hia races.

= 57 -
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zll;South Lynn qulevard /- -
M" L S— el e i - .
' PALERMO 18 now 1ncareerated having begun hia_
sentence which arose from a cpnyiction in U. S District
Gourt, Loa Anseles,_Calir

1N

© PR T-1 advised on March 5, 1964 ‘that FRANK
- PALERMO visited Penn Jersey Vending Company in efforts
‘to locate ANGELO BRUNO, but was unsuccessful, PALERHQ
‘indicated that he would see BRUNO later in the day at _
DE TULLIO's Bar, 8th and washington Avenue, Philadelphia.

' PH T-1 advised on March 16, 1964, that he
learned from GEORGE KATZ that the reason ANGELO BRHNO,
'MAZ WEISBERG, SAM MARGOLIS, FELIX JOHN DE TULLIO, and
- FRANK PALERMO have had frequent meetings in the recent
past 18 due to discuaaions concerning SGNNY LISTGN' '
eontract.- '

PH T-1 advised on March 25, 1964 that RAYHGND
- MARTORANO told ANGELO BRUNO that a friend of SAM MARGOLIS
and: FRENK PALERMO frem New Jersey wanted to borrow $1 500,

' “PH T-2 advised on May 1, 1964, that FRED PALEBMO,
brother of FRANK. PALERMO, vislted Penn Jersey Vending B

- Company in an effort to locate ANGELO BRUNO, but waa
unsuccessful,

éﬁEﬁX%AHTALEQ,
ﬂPhiladelphigl_Pa

PH T—l advised on March 5, 1964, that PETE
PANTALEO visited Penn Jersey Vending COmpany in an effort
‘to obtain ANGELO BRUNO's assistance in- getting him a
taproom at a location unknown to PH T—l

_..53_
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PETE PHNTALEO visited ANGELO BBHNO at the Penn
Jersey Vending Company, according to PH T-1, on March 13,
1964, BRUNO informed PANTALEO that the taproom he was
conaidering purchasing would cost $21 000,

- PH T-2 advised on May 12 1964 that BRUNO was
in contact with PETE PANTALEO, and gave him two telephone
humbers where he could be reached. PANTALEO apparently
desired to speak with ADAM D'OLIO ' '

ANTHQEE¥PERELLA,

305 Oakwood. Drive,
Newfield, N, J.

e e e
~ PH T-2 advised on April 13, 1964, that ANGELO

BRUNO was in contact with ANTHONY PERELLA and a second -
person who accompanied PERELLA, who was unknown. to PH T-2,
It appeared to PH T-2 that BRUNO was setting up an =~
appoint 7 for PERELLA to meet with an unknown party.

ERNTE \PERRICONE,
< 2214 4 South_23rd.Streef,

Phuadelghia, Pa. |

. PH T-2 advieed on May 13, 1964, that ANGELO
BRUNO had a discussion with ERNIE PERRICONE, TONY COPPOLA,
JOE (INU), and FELIX JOHN DE TULLIO concerning labor
problems that TONY COPPOLA was having at the Phlladelphia-
New Jersey Express Company.

; PH T-8 advised on May 28, 1964, that "BIG ERNIE"
—‘MM““:<fERRI ONE was.on the payroll of the Philadelphia-New Jersey
Express Company, and had been used, along with FRANK
NARDUCCI, by TONY COPPOLA to straighten out union troubles
.at the trucking company by 1nt1midating troublemakera at
~ the company

- 59 -
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r.__11th¢and..christ1anws1:reeta, '

Philad,elphia, Pa..;;_.;_: G

~~Philadelphia, Pa.

<
PH T-a advised en April 25, 1964 that ANGEL@
BRUNO gave an invitation>to the wedding’ reception of .-
THERESE SGAFIBI to JOSEPK PIGCGLG

1

1019 itzwater Straet _w__,_~_721~“““

-

: EH T-l advised on March 9, 1964, that he obaerved
ANGELO ERUNO, FRANK NIGOLETTI, and NICHOLAS PICOOLO IR

{together at 740 Christian Street

C PH T7-1 adviaed on Mareh. 11, 1964 that he
observed ANGELO BRUNO, FRANK NICOLETTI, HIGHGLAS PICC@LO,_

gand RAYH‘HI HARTGRANO at 740 christian Street together.

PH T-l adviaed on Mareh 27, 1964 "he observed
NICHOLAS PICCOLO with ANGEL@ BRUNO at the Penn Jersey

_Vanding company._

PH - .1 advised on March 31, 1964, that he. )
observed ANGELO BRUNO,: aecompanied by NICHOLAS PICCOLO, |

‘entering an automﬂbile owned by BRUNO's office manager,
"RALPH 'SCHWARTZ. 'PH T-1 rurther stated that he belleved

'fBRUNG and PICG@L@ had left the Philadelphia area, -

PH T 2 advised on April 14 1964 that-ANGELO

~BRUNO met with NICHGLAS PICC@L@ at HAIORIELLO'S barber =
;Bhop.._ :

PH T-2 advised on April 25, 1964, that ANGELO -
BRUNO distributed invitations to the wedding of THERESE

'.SCAFIDI, ons of whieh was’ given to NICHOLAS PICGGLO.

-
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" SKMFONGITORE, Bast LG ho & IBHEL
Pi 1adelph1a, Pa. ‘hu-f*ﬂ .

N

 their B

~ was observed in the company of MARIO RIGCOBENE entering

PH ?2thu
(19 :

- PH T—2 advised on April 30 1964 ~that NICH@LAS

'PICCOLO was at Penn Jersey Vbnding Company - awaiting the

~ _arrival of ANGELO BRENO, ‘who did not show up while
_PICCOLO was waiting.. Subsequently, PICCOLO left Penn

- . Jersey Vending Company and. departed tha area with FRANK
HARDUGGI in NARDUOCI'E automobile. '

ANTGNIO DOMIHIG&?%@LLINA,
2515_South_213t—stregt,

Philadel 1&, Para s T

T-2 advised on April 16, 1964 that he abserved_

) _PH
. ANTONTIO; PGLLIHA for the first time i’ ‘many months in the
-vicinity of 8th and Christian $treets getting a haireut

at MA.vRIELLe'a barber shep.

e 7

L=

-,

~ 'PH T-l adviaed on Mareh 27, ‘1964, that SAM- PUNGITORE,
accompanied by FRED IEZZI, visited ANGELO 'BRUNO at Penn
Jersey Vending Company for the purpase of extending to him
ster greetings.

HRRI -RICCOBENE,
728 Carpenter Street

quPhiIﬁaﬁlphiﬂ““Pa.mmg_

PH m-l adviaed on March 17, 196& that ANGELO BRUNO '

Penn Jersey Vending Company. While in Penn Jersey Vénding
Company, RICCOBENE and BRUNO met with ‘RAYMOND MARTORANO '

‘and GEORGE BUCHER, who is one of the International
Repreaentatives of the Uphmlsterera Hnion. '

' PH T-1 advised on March 17, 1964, that he observed
MARIO RICCOBENE accompanied by FRANK SINDONE, entering

-6 -
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Penn Jersey Vbnding Conpany They did not sSee ANGELO BRUNO -
on this oceasion, but PH T-1 was of the opinion they

_wished to discuss with him a crap game which they plan to
_aopen up and wished to. disauaa this with BRUNO

PH T-1 advised on Mareh 18,1196h that ANGELO -
BRUNO met with ALBERT COPELAND, FRANK. SINDONE, and HARIO'
RICCOBENE at Penn Jersey Vbnﬂing Company. RICCOBENE on

this occasion departed Penn Jersey Vending Company in =

the company of FRANK SIN)QNE and drove off in SINDONE"

']automobile..

PH T-1 adviaed on March 19, 1964, that he

_observed MARTO RICCOBENE entering. Penn Jersey vanding'
Compeny.

PH T-1 advised on March 20, 1964 that he
observed‘HARIO “SGNHY“ RICCOBENE talking with ANGELO
BRUNO, who was seated in ALBERT COPELAND's autompbile,

in the vicinity of Bth and’ Christian Streeta.

PH T-1 advised on. Hareh 23, 1964, that he
observed MARIO RICCOBENE talking with ANGELO BRUNO at
Penn' Jersey Vénding Company concerning the erap game which

| jRIgﬁ@BENE was planning and which would start on March 24,
e

PH T-1 advised that ANGELO BRUNO spoke with
MARIO RICCOBENE at: ?enn Jersey VEnding Comyany on

. Mareh 25, 1964,

PH T~2 advised on Ayril 16, 196& he observed
MARIO RICCOBENE entering Penn Jersey Vending Company.
RICCOBENE on this occasien did not speak with ANGELO

BRUNO who was not present at Penn Jersey Vbnding Gompany. .

PH T—2 advised on April 28, 1964 he abaerved

_MRRIG RICCOBENE entering Penn Jersey Vénding company.

- 62 __'-'
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PH T-2 advised on May 2, 1964, that SONNY
RICCOBENE, accompanied by his wife, sat with RAYMOND
MARE@RANO and his wife, and FRED B'ANGELG and GEORGE ..

'BUCHER at Palumbo's Restaurant on the occasion of AN’I‘M .

ILALLI's wedding reception. Seated at another table was
ANGELO BRUNO, D'ANGELO and BUGM are both associ&ted

with the ’Gpholsters Uh:!.@n._'

PH T-2 advised on May 14 1964, that ANGELO
BRUNO had a discussion with HARIO RIGCOBENE at Penn

: .Teraey Vending conpany.

PH T-2 advised on May 19, 1964 that ANGELO
BRUNG departed Penn Jersey Vending Company at about
4:15 p.m. for the purpose of keeping a 4:30 p.m.

‘appointment with RAYMOND MARTORANO, FRED D'ANGELO, and

~ SONNY RICCOBENE, PH T-2 speculated that BRUNO's meeting

with RICCOBENE probably coneemed ‘money because RICCOBENE
went broke on nmnbar ." 666 which was the winning nu.mber
on May 18; 5 1964

PH T-a advised on May 20, 1964, that MARIO
RICCOBENE was present at Penn Jersey Vending Company for

‘the  purpose of see ANGELO BRUNO, who was not avallable.

PH T-2 learned on this day that BICG@M ‘was no 1cmger

assoclated in the float:lng crap game with FRANK SINDONE
and JOHN CAPPEI.L@ because he had ‘been "tapped out" on a

: _nunbers tip. A

" PH T-2 advised on May 21, 1964, that ANGELO
BHUHO met. ‘with MARIO RICCOBENE at the barber shep at
11:45 a.m. Subsequently, at about 1:00 p.m., BRUNO met
with MARIO RICCOBENE and ADAH B'GLIO 1n the basement of

-MM@RIEIL@'S barber ahop.

- _63 pe-
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- SALVATO, SCAFIDI,
aka Sﬂﬁ?%% S

:909°S6lith 8th_ Street,, -
Philadslphia, Pa. > N

o A s —

" PH 71 advised on March 19, 1964, that SALVATORE

'SCAFIDI léft ten wedding invitations for ANGELO ‘BRUNO at

Penn Jersey Vending Company. SAM. ‘SCAFIDI's daughter,
TEERESE EDITH SCAFIDI, was to be married on April 25,

1964, at St. Mary's Church, 800 Salter Street, to SYLVESTER

" -JOSEPH ZAZULA.

‘PH T-2 advised on April 25, 1064, that ANGELO

'BRUNO distributed invitations to THERESE SCAFIDI'B wedding

to the following persons: IGNAZIO DENARO, FRANK NICOLETTI,
FRANK SINDONE, FRANK MONTE, FRANK NARDUCCI, ALFRED IEZZI,
NICHOLAS PIOCQLO, and JOSEPH PIGGOLO.

MCHOIMARFO

Philadelphia. Detention Center,

~Philadelphia, Pa... _ -

i

PH T-2 advisad on April 14, 1964, that ANGELO

BRUNO met with NICHOLAS PICCOLO at MAIORIELLO'B barber

- .shop. PICCOLO planned to visit with his sister, who was

going to visit NICHOLAS SCARFO at the Philadelphia Detentian'

Center. SCARFO is PICCOLO's nephew. SCARFO owes $600
to FELIX JOHN DE TULLIO, PICCOLO and DE TULLIO were
attempting to. straighten out this debt. _

PH T-2 advised on May 5, 1964, that ANGELO
BRUNO learned that NICHOLAS SCARFO was no longer working

-in the hospital at the Philadelphia Detention Center.
AL VERBERG, '

Philadeldhia _Pa,
PH T-3 advised on July 27, 1964, that ANGELO BRUNO

had an appointment to meet with AL SILVERBERG at DE TULLIO'B _

f'eu‘ -
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- Priendly Bar, Bth and washington Avenue, between 11 o'clock
- and 11:30 o'cloek

jﬁgﬁ%ﬁﬁ;? _ o CJ&”N &ﬁgﬁﬁAﬂNé ﬁ‘tmnmf

¢;;?10 Preaident Avenue,

P —

Laurence Townshi'w.NiﬁJ.mn fjiﬂL”

i

_vailelungg,Icaltanisetta,#81cily mItaLz_hm

'\_......-—

" PH T-2 advised on May 1, 1964 that ANGELO BRUNO

- met privately with JOHN SIHGNE in the rear room of ALFONSG
_ HAIGRIELLO'B barber ahop._ R

_'“ ~ PH T2 adviaed on May 21, 1964, that JOHN 'SIMONE
and CARL IPPOLITO attempted to eontaet'ANGELG BRUNO from

" New York telephone number Canal 6-0038, and wanted BRUNO
‘to call them back: immediately. ~Later in the day BRUNO
; 1ndicated to PH T-2 that he had contacted IPPOLITO and

SIMONE, - BEN QOLOB told PH T-2 that ANGELO. BRUNO had -

'-:departed his residence at approximately 7:00 p.m. for

the purpose of picking ‘up CARL IPPGLITO and JOHN SIMONE.

" By, eommunique dated July 31, 196&, the New YOrk -
Office of the FBI advised that they had observed ANGELO

~ BRUNO seated at a table in the Pompel Restaurant, b7

Park Avenue; New York City, with seven other 1nd1v1duals;
One person, who was tentatively identified as ‘JOHN

. SIMONE, was observed leaving the restaurant and subsequently
- entering a 1964 blaek and white Cadillae, bearing New -
- Jersey license GEH 769, which vehicle is registered to

‘THERESE SIMGNE, wife of JQHN SIMGNE

It has previously ‘been reported that GALOGERO

SINATRA 18 a cauain’or ANGELO BRUH@

' PH T-12, a confidential source abmad, ‘advised -
on March 27, 1964 that the Judicial Tribunal of Caltanisetta,

| f.ﬁﬁj”_
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735_,0hrs.at1an Street@
Philadel_,phia,L Pa,

PH T-l advised on Mareh 6 IQG& that FRANK_

' SINDGNE visited Penn Jersey Vending Company for the

purpose of seeing ANGELO UNQ,_but was unsuecessful
-Que to BBDNO's absence. B .

"PH T-l advised on March 9 196h “that . ANGELO
BRUNO spoke with FRANK SINDONE at 740 Christian Street.
‘Later in the day aauna met with Slﬂ)@NE at. Penn Jersey

; Vbnding COmpany

PH T-1 adviaed on Maveh 13, 1964, FRANK
SINDONE visited Penn Jeraey Vbnding cempany 1ook1ng for
ANGELQ BRUNO, but was unsuecesaful

' PH T-1 advised on Mareh 16 1964, that FRANK
S%NE@HE spoka with ANGELG BBHN@ at MAIORIELL@‘B harber
8 99.

PH T-1 advised on Marech 17, 1964, that FRANK
SINDONE, aceompanied by MARTIO RIGGOBENE, visited Penn"
Jersey: Gbnding ‘Company- for the purpose of telling ANGELO
. BRUNO the’ details of a. erap same they plan to. open. BRUNO
was not present i

PH T-1 advised on March 18, 196M4, that ALBERT
CGPELAND, FRANK SINDONE, MARIQ RICCOBENE, and ANGELO
BRUNO had a discussion at Penn Jersey Vending Cempany
Subsequently, SINDONE departed with RICGOBENE in
SINDGNE'& ear.

RH T-1 advised on March 19, 1964, FRANK SINDONE_

~ informed ANGELC BRUNO that he had heard._ from Magistrate

E. DAVID KEISER's Office through Office Clerk JULES
ZARETSKY, who was trying to get FRANK. SINDONE's Pennsyl-_
vania operater's 1icense restered SINDGNE told BBUNO

- 68 -
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that there were approximately 90 tickets for motor vehicle
violations listed for him, and that ZARETSKY had "pulled

" most of the movini violations," which would cost SINDGNE

$200 rather than $600 in fines to restore the license,’

SINDONE expeeted the license to he returned on Handay or

Tuesday, March 23 or. 24 196&

“Catharine Streets, for the: purpose ‘of finding FRANK Sllnu~'
*Subsequently, FRANK SINDONE ‘came to Penn Jersey Vénding
Company and stated that the police had raided the pool-

- PH T-1 adviaed on Hhreh 20, 196& “that BRUNO,

aceompanied by FRANK SINDONE and FRANK NARDUCCI, were
~observed by him entering 740 Christian ‘Street.-

" PH T2 advised on april 8, 1964, that ANGELO
BRUNO - visited 'SONNY RICCOBENE'S 1uncheonette, 13th and

- room at 13th and Catharine: Streets and searched him as

they had a warrant for him, signed by B, DAVID KEISER,

“but the police found nﬁthing because KEISER's Clerk,

- ZARETSKY, had ¢alled him on April 7, 1964, to prewarn
him. SINDONE stated that he did not receive the message -
~directly, and that ZARETSKY had relayed ‘the information

to ANGELO BRUNO's son, MECHAEL, who in turn ralayed it
to SINDGNE :

PH T~2 adviaed qn April 24, 1964, that FRANK

_S]NDUNE visited Penn Jersey VEnding Company for the’ purpose
‘of seging ANGELO BRUNO, ‘but was unsuccessful in- locating

_3h1m.

" 'PH T-2 stated that IEZZI had loaned $500 to SINDONE and
._SINDGNE was scheduled to repay 1it, $20 00, per week,

PH T-2 advised en April 28, 1964, that FRANK

‘SINDONE, followed by MARI@ RICG@BENE ‘and FRANK MﬂNTE, .

visited Penn Jersey Vbnding Company in an. effort to
1oeate ANGEL@ BRUHO, ‘but ‘were: unauccessful.

' PH T-2 advised on April 29, 1964 that ALFRED

IEZZI contacted ANGELO BRUHO for the .purpose of Beeing 1f
FRANK SINDONE had left any money with BRUNO for IEZZI,

.- 6%;;-; _. -
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- PR T—2 advised on April 30 1964 that FRANK SINDGHE
delivered $50.00 to BRUNO's office manager, RALPH SCHWARTZ,
which was to be passed down to rnnn IEZZI as a: payment for

fhis 1oan.

“PH T—2 advised on May 4 1964 "that FRANK

_SlNE@NE visited ANGELO BRUNOat Penn Jersey Vending Company.

BRUNO was also observed speaking with SINDONE and AUGUSTINE

' .MAZZIO at Penn Jersey Vbnding Qompany during the ‘same’ day._.

"PH T-2 advised on May 14 1964, that 'FRANK
SINDGNE, while speaking with AHGELO BRUNO, sought advice

for the operation of a crap game which SINBQNE was planning. '
‘BRUNO" 1nstructed SINDONE not to employ FRANK NARDUCCI at' '

the game, and SINDONE . stated that he would not employ FRANK

';MGNTE beeauae of hia probationary atatus.'

PH T-2 advised on May 20, 1964, that FRANK 'SINDONE

‘and JOHN CAPPELLO have heen' working a floating erap game.

During the afternoon BRUNO was observed speaking with FRANK

- SINDONE on Hutehinson Street between Catharine and Christian
__Streeta near the Btatute of the Madonna. '

"PH T-2 advised on May 21, 1964, that FRANK SINDONE -
was observed entering MAIORIELLO'S barber shop, at which ~
time BRUNO was known to be in the barber shop. During the
afternoon FRANK NARDUCCI  informed BRUNO of FRANK SINDONE's
arrest by the- Philadelphia Police Department on May 21,

1964, which arrest NARDUCCI claimed was a "frame," BRUNO

“asked NARDUCCI who was going to take care af SINDONE's

arrest, and NARDUCCI replied "RAY MARTIN." Later during

 the-afterncon BRUNO spoke with FRANK SINDOHE ‘eoncerning
“his arrest, and BRUNO instructed him to see AUGUSTINE

e

MAZZIO concerning the arrest because MAZZIO is paying
Captain KEAN'B men and MAZZIO would take care of the arrest,

: PH T—2 advised on May 28, 1964, that FRANK SINDONE
adviaed ANGELO BRUNO three of hia numbers men were arrested
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and that AL SCHWAR&Z, bondlman, was takﬁng eare of the
_arreats. '

T PH T—2 advised on May 29, 1964 that ‘AL SCHWARTZ,
_bondanan, informed BRUNO that BEN "GLICKSTEIN got $300 to
- get: SINDONE's gambling arrest thrown out ‘by Magistrate

‘M. PHILLIP FREED. [FREED recelved. $250 ‘and GLICKSEL‘EIN

_ Pa —

" PH T-m advised on ‘March. 11, 19& ‘that MICKEY
TANITSKY visited Penn Jersey Vending Company in an. erfort B
to locate ANGELO BRUHO PH 1-1 did net know 1f he was sueceasrul

“PH T-l adviaed on. Hnrch 16 196& ‘that MICKEY
T}AIKITSKY apok:e with AHGELO BRUN@ at HAIORIELLQ'B bar'ber
- 'shop. - C

/’/}- JL 17 QSR £

“~F1®12“Carpeﬁter Street,'-
Fhiladelphia, Pa.
lPresently Cenfined Philadelnhia Detention center)

PH T-l advised on Mhrch 24 1964 that PHILIP
TESTA, through his wife ALFIA, eonveyed the rollowing
messages to ANGELO BRUNO: _

1. He was to get a postponement of TESTA's trial;

2., He was to getirssﬂals income tax prepared;

- Tl =
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3. TESTA is concerned he will be called as a
- witness against BRUNO in ‘BRUNO's forthcoming

trial for extortion - conspiracy in U, S.
Bistrict Oourt Philadelphia.___“

PH T—2 advised on April 7, 1964, that ANGEL@

"BRUNO instructed his office manager, RALPH SCHWARTZ, to

drive ALFIA TESTA to the Philadelphia Betention center 1n

erder that she could visit with her ‘husband.

PH T-2 advised on April 1# 1964, that ANGELO

.BRUNO again instructed RALPH SCHWARTZ to drive ALFIA

TESTA to the Philadelphi& Betention Center.

' . PH T=2 adviled on April 15, 1964 that BRUNO,
while apeakdng ‘of PHILIP TESTA's incarceration, stated
that what he, ERUHO needa is a six months vacation like

-“the one’ TESTA" has.

:Center.:ﬁ-- | | (;__f/f

- ~PH T-2 advised on April: 17, 1964, that it ia
cOommon knawledge in South Philadelphia that FRANK NICOLETTI
has been BRUNO's eonstant traveling companion due to the

1ncarceration of BRUNG'S ¢1eaest asaeciate,_PHILIP TESTA.;

PH T-2 advised on April 21; 1964, that RALPH
SCHWARTZ drove ALFIA ﬂESTA to the Philadelphia Detention

-

-\-H-H-H-H" . s

PH T-2 advised an April 28, 1964, that he

observed FRANK NICOLETTI and ANGELO BRUNO entering the
-home of ALFIA TESTA :

“PH T—lo adviaed that BRUNO had instructed ALFIA
that Attorney JACOB KOSSMAN intended to file an appeal

alleging that PHILIP TESTA has been in jail for a period

- of 8ix menths, as of May 1, 1964 ‘and hag not been ‘brought

to trial. - KOSSMAN 'will argue that TESTA should be

.released on’ hend ‘or brought to trial rather than eontinue

conrinenent

-'-_'-__7? -

HW 45737

DocId:32299522 Page 61



e il

“PH- T-2 advised that on May 12 1964, RALPH !
SCHWARTZ ehauffeured ALFTA TESTA te the Phlladelphia

 Detent1on CQnter.;"_“.

PH T-3 advised on June 5, 1964 that Attorney

 JACOB KOSSMAN was in the process of preparing an additional
“brief to’ ‘present to the U, S, Clreuit Court of Appeals’

in an effort to obtain TESTA'B pelease, citing the case
of Governor ROSS BARNETT asking for a trial by ﬂury for

-TESTA beeause his effense was a “petty offense.

PH T<3 advised on June 6, 1964, that -ANGELO

'BRUNO had a discussion with TES&A'S ‘brother<in-law, JOHB
"MASI, 'MASI informed BRUNO that PHILIP TESTA 1s afraid

he will be called as a witness in the Federal extortion
case. 1nv01v1n3 BRUNO. BRUNO assured MASI. ‘that TESTA will
not be called, and that if by ehance he is ealled, he 15

_not to get freah,! but 18" to be a gentleman.’

PH T-3 advised on June 16, 1964, that RALPH
SCHWARTZ again drove ALFTA TESTA to the Philadelphia _
Detention Center. It was learned by PH T-10 that ALFIA
TESTA subsequently contaeted ANGELO BRUNO, and informed

" him that her husband was nervoys, angry, and bitter:
‘because JACOB KGSSHAN ‘his attorney,-visited ‘FRANK

-_PALERHO, who 18 also incarqerated at the Philadelphia
1Detention Genter, but 1gn9red her husband, PﬂILIP TESTA -

PH T-3 advised that ALFIA TESTA Visited. the

_homa of ANGEL@ BRUHO on Sunday, June 21, 196#

PH T~3 adviaed on June 23, 1964, that ALFIA
TESTA again visited her husband PHILIP, and she told her ,
husband that ANGELO BRUNO had determined that he would -
be’ releaaed by October 31, 1964,

7
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JAMES TURCO,'

«=lincoln Road, 7y
Vineland, N-23. 1

=

PH T-1 advised on March 5, 1964, that JI
visited ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending Company, ‘and’
subsequently left Penn Jersey VEnding Company and went to
Camden where they visited SALVATORE AVENA, Subsequent to
their visit with AVENA, BRUNO and TURCO returned to Phila-_
delphia where they met ‘MAX WEISBERG ‘

~ PH T- 2 advised on April 7, 1964, that he learned
that JIMMY TURCO's wife was a patient in Philadelphia
Jefferson Hospital

'Apartuent 1010A

——2601 Parkway A Apartments,
ﬁfPhiladelphia, Pa.

e

. PH T-1 adviaed on March 5, 1964, that ANGELO BRUNO
had an appointment with MAX WEISBERG for k: 00 p.m,

- PH T-1 advised on Harch 9, 1964 that MAX

~ WEISBERG visited ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending Company.
WEISBERG indicated prior to his departure that he wauld '

agailn see BRUNO during the evening.

'PH T-1 advised on March 11, 1964, that MAX
WEISBERG visited Penn Jersey Vending Company, and
immediately went to 740 Christian Street where he joined
NICHOLAS PICCOLO and AL SCHWARTZ., Subsequently, WEISBERG
departed with AL SCHWARTZ ' '

PH T-1 advised on March 13, 1964, that MAX
WEISBERG had a 2:00 p.m, appointment with' ANGELO BRUNO,
and arrived minutes after 2:00 p.m., picked ‘up ANGELO

_BRUNO and both departed in WEISEERG's car.

- 7h -
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" PH T—l advised " on March 16 1964 that MAX WEISEBERG

.was observed by him at about 2:00 p.m., leaving the vicinity
- of Sth and Christian Streets in ANGELO BRUHG'a autemebile. -

PH T advieed en mareh 17, 1964 NAI WEISBERG
visited Penn Jersey Vending Company, but 'BRUNO was not

* present. Subsequently, BRUNO returned and met with mnx
EWEISBERG at MAI@RIELLO'B barber ahop., ' : _

“FH T-1 advised on Mareh 19, 1964 ‘that MAX

,-WEISBERG.entered Penn Jersey Vending Company where he
.briefly ‘spoke with ANGELO BRUNO, ~BRUNO and WEISBERG then

left Penn Jérsey Vending Company and spoke privately oh

~.the eutside.* WEISBERG told BRUNO that ‘JEFF NEWMAN "went

over" to see HYMAN STROMBERG, and’ that subsequently

"STR@MBERG contaeted WEISBERG

' PH T-1 advised on March 20, 1964 that WEISBERG,
accompanied by RAY OATES, arrived at Penn Jersey Vending
Company "and spoke with ANGELO EBUNG. WEISBERG, before he

left, told ‘BRUNO that he would see him on Sunday might,

_March 22, 1964, at FRANK MATTE@'& party.

PH T—l advised on Harch 23, 1964, that MAX

‘WEISBERG visited Penn Jersey Vending Company in an

effort to speak with ANGELO BRUNO, who was not there.
Subsequently, WEISBERG met with BRUNO at- 740 Chwiatian

“Street

.

PH T-2 advised on April 1, 1964 that he ‘observed
MAX WEISBERG speaking with ANGELO BRUNO in the hallway at -

774 South 8th Street at the Catharine Street entrance

where they talked fer appreximately enenhalf ‘hour.

PH T-2 advised on April 3, 1964 that MAX .
WEISBERG and ANGELO BRUNO were seen by him walking toward
749 South 8th Street, which 13 the address of FELIX JOHN
DE TULLIO's new barber shop. They talked there for appwex-
imately 40 minutes. E
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- PH. T-B advised en April 7, 1964 that ‘he observed
MAX WEISBERG at 3rﬂ Street and Oregen Avenue with ANGELO
BRUNO :

T PR T—2 advised ‘on Apyil 9, 1964 that MAX WEISBERG
met with ANGELO BRUNO at HIGHAEL GRASSO's real estate office,
: Philadelphia. . . _

PH. T—2 advised ‘on pril 16 1964 that. MAX
WEISBERG visited Penn Jersey Vending Company and T40
' Christian Street in an effert to’ 1ocate AﬂGELO BRUHG ‘but
was unsuecessful '

ANGELO BRUNO and MAX WEISBERG were obseérved by

~ SAS EDWARD D, HEGARTY and ROBERT W, HOLMES dining at the

Oregon Diner, 3rd’ Street and Gregon Avenue,_?hiladelﬁhia
‘on:April 27, 1964, ,

“PH T-2 advised on April 27, 1964, MAX WEISBERG
attempted to contact ANGELO BRUNO at Penn Jersey Vending
CQmpany at ap@moximately 1:25 p. m, but was unsueeassful

PH T-2 advised on April 29, 1964, that WEISEERG
again attempted to contact ANGELG BRUNO on two attempta,
-but was unsuceessful.

 During the early afternoon of May 1, 1964
‘according te PH T-2, MAX WEISBERG, accompanied by RAY QﬁTES, :

visited the Pemn Jersey VEnding Company in an effort to -
_.1ocate ANGELO ERUH@ “but was unsuceessful

PE T-Q advised on May L, 1964 that MAX WEISBERG
and ANGELO BRUN@ had a diacussi@n at Penn Jeraey Vénding
-'Company.”z .

- PH T-2 advised on May 13, 1964 that MAX WEISBERG,
accompanied by FRANK MATTEO visited Penn Jersey Vending :
Company, and subseguently. departed from Penn ‘Jersey vending
C@nytny with FELIX JGHH DE THLLIO .

: .76 . : ”
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" PH T- 2 advised on May 15, 1964, that MAX WEISBERG
had a discussion with JACK WILLIAMS and ANGELO BRUNO at
Penn Jersey Vending Company for approximately 10 or 15
minutes. WEISBERG arrived at Penn Jersey Vending Company
at about 1:50 p.m. and départed with ANGELO BRUNO in
WEISBERG'S car at 3:40 p.m.

" PH T-3 advised on June g, 1964 that MAX WEISBERG
was observed speaking privately with ANGELO BRUNO at the
2-4 Club, Philadelphia, on the occasion of JERRY 'BROOKS'
wedding reception.

By communique from the New York Office of the
FBI, dated July 31, 1964, Philadelphia was advised that
during the evening of July 29, 1964, ANGELO BRUNO was
observed with seven other individuals at the Pompel
Restaurant, 475 Park Avenue,’ New York City. One or
these 1ndividuals was identified as MAX WEISBERG. BRUNO
was aceompanied by a person tentatively identified as
JOHN SIMONE, WEISBERG then introduced BRUNO and his
companion named JOENNY to the other persons seated at
.the table.

’—\K .
SAM /WEINSTEIN,

Philadel'hiai_Pa

[

' WEINQTEIN is an assoelate of MAX WEISBERG in the
operation of the Cadillac Linen Supply Campany -

- PH Tm? advised on April 8, 1964, LOU LALLI
arranged for Penn Jersey Vending Company to distribute o
invitations to certain persons, which invitations were '
for the wedding reception of ANTHONY LALLI, stepson of
ZLOU LALLI One of these invitations was for SAM WEINSTEIN

PH T-2 advised on April 9, 1964, that SAM

WEINSTEIN received his invitation to the LALLI wedding
reception through MAX WEISBERG.

=TT =
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RNARQ has complained about ERUNO'on two or three occasions

2. Political and Police Corruption

PH T-1 advised on March 19, 1964, that FRANK
SINDONE told ANGELO BRUNO that he heard from Magistrate

E,;BAVIBQKEISER‘STofﬁiéé?@hrﬂﬁsh:orrice;clgrkﬁaumgs“a_@ |

ZARETSKY, who 1s trying to get FRANK SINDONE's Pennsylvania
~.operator's license re stored. . SINDONE said there were - .

approximately 90 traffic vielation tickets outstanding
~2gainst him, SINDONE, and ZARETSKY had "pulled most of

the moving violations," which would cost SINDONE $200

Eather than $600 inifines to restore the license.. =
pNDONE expected his license to be returned by .Monday or
- Tuesday, that is March 23 op 24, 96, T T

On April 6, 1964, PR T-2 advised that he learned

from ANGELO BRUNO that BRUNO has been informed that Police -

Commlssioner HOWARD LEARY is going to resign, and that BELL

.-Wiilfﬁhén.b¢¢¢@@§0'Hﬁiﬁ#iﬁﬂarf@ffthgfgh;ladélph;g;g@;igeﬁp;r
Degart?ent’ '&ﬁd?_-JPHN'LDRIﬁ@QIJé'wﬂl’)bﬁq'oﬁe:'Geﬂﬂiga';ongrj__of' :
Datestives. oo oenar o oecone, CORRIgSiener of |

| L0n April 8, 1964, PH T-2 advised that FRED = -
GOVERNA, former Philadelphia Police Department Patrolman,
Was at Penn Jersey Vending Company snd waited for ANGELO
BRUNO, PH T-2 advised that MORRIS STARR, Sergeant-at-.
Arms, Philadelphia City Council, contacted Pemn Jersey.
Vending Company, and stated that FRED GOVERNA wanted Co
.8et back on the police force and wanted ERUNO 'to intercede

“for him, It appeared that FRAHK~SIND@HEfﬁasﬂarreated'1@.

fougeilnan THOMAS GIORDANO'S car on Darien Street in
3259 or 1960. AS a result of this arrest by FRED GOVERNA,
Gouncilman GIORDANO had GOVERNA removed from the police

force. Subsequently, BRUNO relayed a message through his
- Office manager, RALPH SCHWARTZ, to MORRIS STARR and teld

L
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him to do anything he could in effort to get GOVERNA reinstated

-as a city policeman,__

PH T-11, advised on April 1& 1964 that he had
received informatien from a source whom he believed to be
reliable to the effect that there 1s currently a conspiracy
in existence in Philadelphia which has as 1its purpose the
removal of HOWARD R, LEARY as Commissioner of the Phila-
delphia Police" Department He also said that- FRED CORLETTO,
Managing Director of the City of Philadelphia, is "tied up"
with ANGELO BRUNO ‘and is working in BRUNO's interest. .
According to PH T-11, Deputy Philadelphia Police Commissioners
EDWARD BELL and FRANK RIZZO have formed an alliance to work

against LEARY, and in this regard are eooperating with

FRED CORLETTO, N
‘on April 25, 1964, PH T-2 advised that FRANK

SINDONE told ANGELO BRUNO that he was picked up by Captain
~ JAMES KEAN's men for numbers 1ottery activities. BRUNO

instructed SINDONE not to get "fresh" with KEAN, whom
BRUNO described as a "good: gux,“ and stated further that
everything "13 under control

On April 27, 1964, PH T—2 advised that AUGUSTINE

"MAZZIO, BRUNO assoeiate, is paying ‘Captain JAMES KEAN,

Philadelphia Police Department, for protection from police

_attention for BRUNO'B numbers operation.

On May 4, 1964, PH T-3 advised that ANGELO BRUNO
and MAX HEISBERG held a discussion ‘concerning the cost of
"fixing" or "throwing out” a case in local Philadelphia
courts for gambling charges. WEISBERG recalled that
Magistrate BENJAMIN SEGAL wanted $350 to "throw out" a
numbers case; Magistrate E, DAVID KEISER wanted to make
$150; Judge RAYMOND PACE ALEXANDER would "throw one out"
for $200., PH T-8 has advlised that ANGELO BRUNO expended
$3000 to obtain favorable court action (fixes) for ROCCO
SCAFIDI, brother of SAM SCAFIDI, 909 South 8th Street,
Philadelphia. Charges against ROCCO SCAFIDI resulted from

- 86 -~
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"bad paper" SCAFIDI had "fl@ated" 1n the Philadelphia area.

-_3 Gambling Activities

,,———ﬂ“A Bing@ Games :

PH Twl and PE T 2 both advised that FRANK
D'ATTILLIO 1is ‘actively making arrangements to’ erganize o
bingo games at varicus "colored churches”" in Philadelphia.
Games will be: sp@nsored by church groups, but will be.

~organized and eperated by FBANK D'ATTILLIO on a perecentége
"basis, D'ATTILLIO has kept: ‘BRUNO informed of his efforts
'in this. regard, and has indicated. that he. does not want -
FRANK MONTE, FRANK'NARDUCCI, or FRANK SINDONE to be

- assoclated’ with “him- in this venture because of their

N

”poliee noterietyo-

B Grap Games

PH Tml, PH T—E and PH T-8 have eontinuously
advised of the presence @f "floating" crap games in

'Philadelphia. These gamés are ‘organized and operated by

FRANK MONTE,. FRANK WARDUCCI, FRANK SINDONE, JGHN-CAPPEELO,

MARIO RICGOBENE, AUGUSTINE MAZZIO, ‘and “JOSEPH LAZZARO,-
These games are. frequently raided by the Philadelphia
~Police Department, but start up within several days after
”each raid. = ANGELO BRUNO, accerding to PH T-1 and PH T-2,

is kept informed of the game's progress, the earnings

,therefrem, and the identities of the @perators.

On May 14, 1964 PR T—2 advised that FRANK
SIN]@NE informed’ ﬁﬁwEL@ BRUNO that he was organizing

‘a new crap game, and asked BRUNO for advice on its

operation,- BRONO teold SINDONE not to use FRANK NARDUCCI
in the game's operation because he is on probation as a.
result of actien taken in the Philadelphia County Courts.

‘SINDONE told BRUNO: ‘that he weuld not use FRANK "MONTE
for _this same: reaa@no SINDGWE deubted that he would ‘be
'able to uae JGHN GAPPELLO ‘o MARIO RICG@BENE beeause they

-
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believes that within ‘2 year the South Philadelphia crowd

will probably have. nearly complete contrel of gambling in

Philadelphia. He said "cut cards" will be used: more

: frequently in Philadelphia, thereby’ reducing the number

Thits" and increasing their take, ."Cut cards" are used
to a limited degrée in Philadelphia at present. ("Cut -

 eards" refers to cutting out frequently hit numbers,.

meaning either the player canneot play those numbers
listed or they ean play some nnmber @nly at reduced adds)

o - PH Tw2 advised. on May 12, 1964 that GEORGE KATZ
contacted ANGELO BRUNO, who was accomﬁanied by FRANK .

'NICOLETTYI, o6n behalf of his brother, "TOMMY FOLEY,"

FOLEY desired to know from "BRUNO what’ the ‘winning’ numher
was for May 11, 1964, because of an apparent misunder-

_standing which arose concerning what the corréct number

was, NICOLETTI told KATZ that BRUNO had straightened the

matter out, and that the winning number was "314."

PH T-2 further advised on May 12, 1964, that TOM
FOLEY, numbers writer, turns in his numbers action to .
ANGELO BRUNO through FRANK TANNARELLA and PEPPY KOVLER,
The confusion which arose concerning the correct number
for May 11, 1964, resulted from a mistake printed by the
"New. York Telegram,' causing confusion throughout Fhila-
delphia.  PH T=2 advised that he learned from FRANK :
IANNARELLA that ANGELC BRUNO, ADAM D'OLIO, and DOMINIC

| COLOZZI and a few others decided what the winning number
would be for May 11, 1964, and it -was decided that. "314“_

N

would be the c@rrect numbern

D; L@an Sharking

PH Tml, PH Tm2 and PH Tn3 continue to furnish
information showing. that RAYMOND MARTORANO and FRANK
D'ATTILLIC are actively lean sharking in the Philadelphia
area. .. Amﬁnrﬁ_BRHN@ is Supervising their efforts.

PH T-1 advised on Vareh 25, 1964 ‘that RAYMOND
MARTGRAN@ Anformed AN&EL@ BRUH@ that a friend of SAMUEL

- 89-='
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MARTORANO requested ANGELO.BRUNO to

would instruet SINDO

MARGOLIS and FRANK 'PALERMO wanted to borrow $1500 This
"friend“ was deseribed as-being. from New Jersey.

PH T=2 advised en April 27f 1964 that RAYMOHD

'okay" a loan in‘the
amount of $1000 for. JOSEPH KANEFSKY, .. KANEFSKY, aka JOE
KANE, needed the money to. repay AL SHORE, KANE and’ SOLLIE
GLEANER purchased one=half of the Candy Cane Lounge,
Marshall Street and Oregon Avenue, Philadelphia, and KANE
owned $1000 to. SHORE, MARTORANO indicated that KANE
still owes $3000 '~ BRONO deferred his deeision until the
follawing Saturday night when BRUNO would have the
occasion to discuss KANE's loan request with DAN STROHBERG,_
a brother of HYMAN CHAIM STanin;Q

PH T-3 advised on April 29, 1964, that ALFRED
IEZZI complained to BRUNO that FRANK SINDONE was delinquent
in repaying a $500 lcan, BRUNC assured IEZZI that he
E te immediately repay IEZZI,

PH T-2 advised on A@ril 29, 1964, that ANGELO
BRUNO was scheduled to arbitrate a dispute between

- JOSEPH KANEFSKY and RAYMOND MARTORANO involving the

$1000 loan arrangements made by MARTORANC and KANEFSKY,

Present at the meeting, in addition to BRUNO, MARTORANO,
and KANEFSKY, W@uld be RALPH‘KA”Z aka TOMMY FOLEY, and

%DAN STR@MBERG

PH T-2 advised on April 30, 1964, that FRANK
SINDONE left $50.00 at Penn Jersey Vending Company to be

‘given to FRED IEZZI, which monrey represented payment

toward loan extended to him by IEZZI,

PH T2 advised on May 1, 1964, that FRANK
D'ATTILLIO was épening a new luncheenette at 301 South
52nd Street:; D'ATTILLIO wanted a $500 loan and a $200
gift from RAYMOND MARTORANC; principal of John's Vending

- Company, which company has a service centract for

.
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machines and equipment owned by Penn. Jersey Vending- Company,
in return for giving. MARTCRANO the vending machine rights -
at the luncheonette, Thls request by D'ATTILLIO angered
ANGELO BRUNO, who felt D'ATTILLIO should take BRUNO's
machines on BRUNO's terms because of past favors performed

- by BRUNO for D! ATTILLIO

PH T-3 advised on June 22, 1964 that the owner

of Dante's Restaurant, who proceeded ‘JOSEPH MALITO in

rtnership with JACK LOPINSON, had borrowed in excess. of

'$20,000 from RAYMOND" MARTOBANO ~JOSEPH MALITO allegedly

bought out LOPINSON'S former partner, either through an
exchange of money or through a debt settlement.

4, BRUNO's Involvement with Heavyweight Prize Fighter
CHARLES "SONNY" LISTON

hence it was necessary for MARGOLIS and PALERMO to

' PH T-1 advised on March 15, 1964 that GEORGE
KATZ met BOB NILON during the previous week, at which time
NILON was critical of SONNY LISTON, stating that LISTON
would not fight any more because NILON believed LISTON

‘would go to Jail, ~LISTON reportedly indicated to NILON

that by g oinﬁ to Jail, he would "beat" FRANK "BLINKY'
PALERMO and "SAPPY" MARGOLIS out of the money he received
from the CASSIUS CLAY fight.

' PH T-2 advised that GEOR&E KATZ believes the
reason ANGELO. BRUNOC, MAX WEISBERG, SAM MARGOLIS, FELIX
JOHN DE TULLIO, and FRANK PALERMO have had frequent
meetings in. the past_is because of their 1nvo1vement in
SONNY LISTON's contract, KATZ believes that PALERMO and
MARGOLIS are currently at odds, and that PALERMO had o
borrowed a sum of money from FELIX JOHN DE: TULLIO-with the

-intention of repaying it subsequent to the LISTON-CLAY

prize fight. MARGOLIS, according to KATZ, apparently
borrowed money from the "Jewish Group" with the same

- intention of repaying it after the fight. As of March

15, 1964, the earnings of the prize fight were 1mpounded,

-
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expenses and shewed a

~ with LISTON because they feel that. LISTQN won't fight again,

Further, PALERMO and MARGOLIS have approached ANGELO BRUNO
to get- $50 000  for the purpose of buying back the verbal-

~agreement that the NILONs and MARGOLIS had at the time the
'NILONs initially gave MARGOLIS $50,000.

5.. BRUHO'B Involvemont 1n The l@ninican Republic
PH T=2 advised on May 2, 1964 ‘that ANGELO" BRUNO

" received a letter from BEN GOLOB whieh refleeted in part

that the Coney Island Amusement Park, Dominican Republic,
during an unspecified period, had incurred $4000
gge 000 pr@fit

- ~On May 21, 1964 ‘PH T-2 advised’ that BEN GOLOB
aboke with ANGELO BRUNO, and asked BRUNO to remove NORMAN
FROMKIN as operator of Coney Island. GOLOB wanted to ;
replace FROMKIN in this capacity. GOL@B sald that FROMKIN
sent $45,000 last year to his wife in the United States,

‘and that the "returns" made by FROMKIN indicate that they

are making little money from Coney Island. GOLOB is of
the opinion that FROMKIN is aiphoning off a great deal of
the proceeds from Coney Island. PFurther, the only persén

_FROMKIN is afraid of is ANGELO BRUNG and the only person
"to whom he will answer 1is BRUNO :

GOLOB stated that there are three owners of
Coney Island; namely ANGELO BRUHO, NORMAN FRBMKIN and

.BERNARD ALLEN

Aceording to GOLOB, the Dominican Republic is
awalting a 25 million dollar loan from the U, S, Government,
and contacts with officials in the Dominican Bepublic

- for the purpose of establiahing any type of gambling
aetivities have not been good pending the receipt of this

loan. Currently, there is a. junta of three civilians
backed by the Army ruling the Dominiecan Republie. Slot
machines are no 1onger in operation, however, two casines
are still operating,m -

-95 - | .
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6. BRUNO's Involvement with GEORGE BUCHER,
Representative of Loeal 37,
International Upholsterers Unlon,
-Philadelphia _Pa,

PH T-1 advised ‘that GEORGE BUCHER, accompanied by
RAYMOND MARTORANO, had a discussion with MARIO RICCOBENE

and ANGELO BRUNO on March 11, 1964, at Penn Jersey Vending
Company '

E, LEGITIMATE BUSINESS ACTIVITIES

1. Miaml Pest Control Company,
Miami, Fla.

- 109 - o
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2, @& and M Realty Company,
3411 Coulter Street
Philadelphia, '

N : It haa previously been reported that the principals
of captianed company are CARLO GAMBINO, of New Ybrk City,
and PETER HAGGIO, brother-in—law of: AHGELD BRUHO

PH T—-21 advised en April 20, 196& that’ ANGI.C
BRUNO purchased on April 20, 1964, with eash a Treasurer's
‘check in the . amount of” $3P 000 at the Broad Street Trust
COmpany, 8th and’ Chriatian ‘Streets, Philadelphia. ~Check
bore #226 777, was made payable to PETER MAGGIO, and was
dated April 20, 1964 -

T - PH P= 20 advised that PETER MAGGIO recelved a
cashler's check #A 850 81, drawn on Lafayette National -
Bank, New York City, in the amount ef $32 000, payable to
the G and M Healty Corporatien."'

<111 -
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3. .Penn Jersey Vending Cempany,
8th and Catharine Streeta, '
Philadelphia, Pa i

- It has’ previeusly been. reperted that Penn Jereey
Vending Company, controlled by 'ANGELO BRUNO, ‘has an eperating
contract with John's Vending Company, operated by RAYMOND

- MARTORANO, PH.T=14 has advised that John's’ Vending Cempany
“is actually owned by HARRY "HUNCHBACK" RICCOBENE, who 1s
-presently confined Lewiaberg Penitentiary, for a nareotiea_
~violation.

- PH T-14 advised on May 7, 1964 that HARRY
RICGOBENE had 1ssued instruetions to MARIO RICCOBENE to :
continue efforts for John's Vending Company to buy ‘complete
control of Penn Jersey VEnding Company. HARRY" RIGC@BENE
desired this because of the neteriety ef ANGELO BBUHO.

B PH T-2 advised on May 29, 1964 RAYMGND MARTORANO
paild ANGELO BRUNO a commission cheek in the amount of $709. 38.
'This commission check was for the month of April 1964 and
represented BRUNO'e cemmiseien for appreximately 105
--locetions. ' -

ih; Ranchland Cerporation

- PH T=2 advised on May 11, 1964, that ANGELO BRUNO
was claiming for tax purposes that he made $10,000 on L
the sale of the land at 3rd and Oregon Avenue, Philadelphia. )
'BRUNO was. uncertain as to whether this sum should be \
declared as a capital gain or as earned income. BRUNO!s )
tax accountant, JOE WILSON, decided for him that it should
- be declared as a capital. gain inasmuch as BRUNO had the
land for more than six menthe prior te the sale.

F. TRAVEL |

April 20-24 1964
- on Apr:]_l 20, 1964 ANGELO BRUNO departed Philadelphia
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